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ACTA PLE NÚM. 15/05 
 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA  22 DE DESEMBRE 
DE 2005 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 22 DE DESEMBRE DE 2005  
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-dos de desembre de dos mil cinc, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
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Regidors/es 
 
Sra.  Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 14/05, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 24 de novembre d'enguany. 
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 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 2.1.- Decret núm. 5662/05 de data 18 de novembre. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposta de provisió interina d'un lloc de treball d'Auxiliar 
Administratiu/va a l’Escola Municipal de Música, per poder atendre les 
funcions administratives que poden restar desateses com a conseqüència de la 
incapacitat temporal de la funcionària interina d’aquest Ajuntament, senyora 
Olga Pla Gorgas, 
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball,  
 
 Atès que del passat concurs-oposició per proveir reglamentàriament 
les vacants d’Administratiu/va d’aquest Ajuntament n’ha quedat una plaça 
deserta i que tots els aspirants que el van superar ja estan treballant,  
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
vacant per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari recórrer a 
persones que hagin treballat com Auxiliar Administratius/ves en aquest 
Ajuntament,  
 
 Atès que la senyora Manuela Navarro Martínez ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03423A012000, 03423A012100, 03423A015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal de la funcionària interina d’aquest Ajuntament, senyora Olga Pla 
Gorgas, en qualitat d’Auxiliar Administrativa, 
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la Sra. Manuela Navarro 
Martínez, en qualitat d'Auxiliar Administrativa, enquadrat en l’Escala 
d’Administració General, classificada en el grup D, amb efectes 20 d’octubre 
de 2005 i fins a la reincorporació de la funcionària interina substituïda, i en 
tot cas, fins el dia 19 de desembre de 2005,  data de la fi de la condició de 
funcionària interina de la senyora Olga Pla Gorgas, tal i com estableix la llei, i 
mentre romangui en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la 
designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels 
requisits essencials pel seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix 
Reglament i específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència 
ferma a l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Manuela Navarro Martínez al lloc de 
treball d’Auxiliar Administratiu/va al departament de l’Institut Municipal 
d’Educació, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que aquest Decret fa referència a la contractació d’una 
persona per cobrir la incapacitat temporal de la persona titular del lloc de 
treball. 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.2.- Decret núm. 5903/05 de data 30 de novembre. 
 
 “Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 3 de desembre de 
2003, amb el número 6692/2003, i com a conseqüència de la nova 
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organització derivada de la Corporació sorgida de les Eleccions Municipals que 
varen tenir lloc el dia 25 de maig anterior, va designar els membres integrants 
del Ple del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, posteriorment 
modificat per Decrets de l’Alcaldia números 366/2004, de 6 de febrer, 
2264/2004, de 20 de maig, 3173/2004, de 5 de juliol, 6485/2004, de 21 de 
desembre, 1014/2005, de 16 de març i 2559/2005, de 2 de juny. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Secretària del Consell Municipal de 
la Dona, que va tenir entrada en aquest Ajuntament el passat dia 16 de 
novembre, se sol·licita el canvi de representants, titular i suplent, de la 
Cooperativa Drecera SCCL  en l’esmentat Consell. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 6692/03, de 3 de 
desembre, relatiu al nomenament dels membres del Ple del Consell de la Dona 
de Cornellà de Llobregat, en el sentit següent: 
 

a) Deixar sense efecte el nomenament efectuat per Decret de l’Alcaldia 
núm. 366/2004, de 6 de febrer, a favor de les senyores M. Dolores 
Vique Ginés, Sandra Merino i Rosa Sorando, com a representants, 
titular i suplents, respectivament, de la Cooperativa Drecera, SCCL, 
en el Ple d’aquest Consell. 

 
b) Nomenar, com a representants, titular i suplent, respectivament, de 

la Cooperativa Drecera, SCCL, en aquest Consell, a les senyores M. 
Carmen Llamas Varela i Núria Cortés Sánchez. 

 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al President, Vice-presidenta i 
Secretària del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, i a les persones 
afectades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que aquest Decret fa referència al canvi de representants 
de la Cooperativa Drecera en el Ple del Consell de la Dona de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 2.3.- Decret núm. 5904/05 de data 30 de novembre.  
 
 “Vist el Decret 3696/2003, dictat per l’Alcaldia el dia 25 de juny, pel 
qual es nomenen els Presidents delegats de les Comissions Informatives de 
caràcter permanent i específic, adscrivint-se a elles, a proposta de cada Grup 
Polític Municipal, els Vocals corresponents, que va ser posteriorment modificat 
per Decrets 2180/2004, de 14 de maig, 4357/2004, de 16 de setembre, 
5650/2004, de 18 de novembre, 5859/2004, de 30 de novembre, 87/2005, de 
14 de gener, 1013/2005, de 16 de març i 3520/2005, de 15 de juliol 
 
 Atès l’escrit presentat en data 10 d‘octubre últim pel Portaveu del 
Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya Verds (ICV-EA-EPM), en el qual 
demana  la modificació del representant del seu Grup Municipal en diverses 
Comissions Informatives. 
 
 Atès, així mateix, l’escrit datat d’entrada el dia 19 d’octubre últim de 
la Portaveu del Grup Municipal del Partit Popular, en el qual demana el canvi 
de representat titular en la Comissió Informativa de Serveis a la persona. 
 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides 

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Modificar el Decret 3696/2003, dictat per l’Alcaldia el dia 
25 de juny i  posteriorment modificat per Decrets 2180/2004, de 14 de maig, 
4357/2004, de 16 de setembre, 5650/2004, 18 de novembre, 5859/2004, de 
30 de novembre,  87/2005, de 14 de gener, 1013/2005, de 16 de març i 
3520/2005, de 15 de juliol, pel qual s’adscrivia a diversos Regidors i Regidores 
a les diferents Comissions Informatives municipals, en el sentit següent: 
 

1.- Pel que fa al Grup Municipal d’iniciativa per Catalunya 
Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal (ICV-EA-
EPM), la representació en cadascuna de les Comissions 
Informatives que s’assenyalen, serà la següent: 
 
• Comissió Informativa d’Interior i Comerç: 

Titular: Miguel López Sánchez 
Suplent: M. Carmen Romero López 

 
• Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda: 

Titular: Elisa Corral Lozano 
Suplent: Miguel López Sánchez 

 
• Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis 

i Medi Ambient: 
Titular: M. Carmen Romero López 
Suplent: Miguel López Sánchez 
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• Comissió Informativa de Serveis a la Persona: 
Titular: Enriqueta Pardo Lanuza 
Suplent: Elisa Corral Lozano 

 
• Comissió Informativa Municipal de Patrimoni Arquitectònica i 

Històric Artístic: 
Titular: M. Carmen Romero López 
Suplent: Miguel López Sánchez 

 
2.- Pel que fa al Grup Municipal del Partit Popular, es nomena al 

Regidor senyor Manuel J. Casado Ruiz, com a vocal titular, en 
substitució de la senyora M. José Díaz  Algarín, en la Comissió 
Informativa de Serveis a la Persona. 

 
 Segon.- Comunicar aquesta resolució als Presidents/Presidentes i 
als/les Secretaris/Secretàries  de les Comissions Informatives modificades,  
així com i als/les Regidors/Regidores afectats/des, als efectes escaients. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple d’aquesta resolució en la pròxima 
sessió que tingui lloc.” 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que aquest Decret fa referència a una modificació de 
regidors/es en diferents comissions informatives municipals per part del Grup 
Municipal del Partit Popular. 
   
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 2.4.- Decret núm. 5905/05 de data 30 de novembre. 
 
 “Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 30 de gener de 
2004 amb el número 258/2004, i com a conseqüència de la nova organització 
derivada de la Corporació sorgida de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 25 de maig de 2003, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de Llobregat, modificat 
posteriorment per Decrets de l’Alcaldia núm. 2839/2004, de 15 de juny,  
3645/2004, de 22 de juliol, 2558/2005, de 2 de juny, 3077/2005, de 29 de 
juny i 5614/2005, de 17 de novembre. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Regidora de Salut Pública,  Consum 
i Benestar Social d’aquest Ajuntament de data 24 de novembre d’enguany,  es 
sol·licita la baixa de la representant de l’Entitat DRECERA, SCCL, en 
l’esmentat Consell Comunitari, atesa la petició escrita per part del seu 
President. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
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HA RESOLT 

 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 258/2004, de 30 
de gener, relatiu al nomenament dels membres del Ple del Consell  Comunitari 
de Serveis Socials de Cornellà de Llobregat, en el sentit següent: 
 

• Donar de baixa la representant de l’Entitat DRECERA, SCCL en el 
Ple d’aquest Consell, senyora Dolors Vique Ginés. 

 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Salut Pública, 
Consum i Benestar Social d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-
presidenta i Secretari del Consell Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de 
Llobregat i a les persones interessades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que aquest Decret fa referència a donar de baixa a la 
representant de l’Entitat Drecera SCCL com a membre del Ple del Consell  
Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de Llobregat, atesa la petició del seu 
President. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.5.- Decret núm. 6092/05 de data 5 de desembre. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat d’aquest 
Ajuntament, Sr. Domingo Hidalgo Martínez, que ocupa una plaça de 
Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament de la Piscina Can 
Millars, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  persones que hagin treballat en les instal·lacions esmentades,  
 
 Atès que el senyor Carlos Latorre Sanz té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452B0 13100 de Personal laboral eventual / Piscines, 
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 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència de Subaltern a la Piscina Can Millars. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Carlos Latorre Sanz, en qualitat de Subaltern, perquè substitueixi al titular del 
lloc de treball senyor Domingo Hidalgo Hernández, des del dia 15-11-2005 fins 
a la seva reincorporació, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits 
recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 
Conserge de la Piscina Can Millars, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que aquest Decret fa referència a la suplència d’un 
subaltern a la Piscina Can Millars. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.6.- Decret núm. 6176/05 de data 7 de desembre. 
 
 “Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 3 de desembre de 
2003, amb el número 6692/2003, i com a conseqüència de la nova 
organització derivada de la Corporació sorgida de les Eleccions Municipals que 
varen tenir lloc el dia 25 de maig anterior, va designar els membres integrants 
del Ple del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, posteriorment 
modificat per Decrets de l’Alcaldia números 366/2004, de 6 de febrer, 
2264/2004, de 20 de maig, 3173/2004, de 5 de juliol, 6485/2004, de 21 de 
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desembre, 1014/2005, de 16 de març,  2559/2005, de 2 de juny i 5903/2005, 
de 30 de novembre. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Secretària del Consell Municipal de 
la Dona, que va tenir entrada en aquest Ajuntament el passat dia 1 de 
desembre, se sol·licita el canvi de representants, titular i suplent, de 
l’Associació de Veïns del Barri Riera en l’esmentat Consell. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 6692/03, de 3 de 
desembre, relatiu al nomenament dels membres del Ple del Consell de la Dona 
de Cornellà de Llobregat, en el sentit següent: 
 

a) Deixar sense efecte el nomenament efectuat per Decret de l’Alcaldia 
núm. 6692/2003, de 3 de desembre, a favor de les senyores Ana 
Torres Bellidos i Concepción Zatón Pérez, com a representants, 
titular i suplents, respectivament, de ‘Associació de Veïns del Barri 
Riera, en el Ple d’aquest Consell. 

 
b) Nomenar, com a representants, titular i suplent, respectivament, de 

l’Associació de Veïns del Barri Riera, en aquest Consell, a les 
senyores Montserrat Gironès García i M. Carmen Martínez 
Rodríguez. 

 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al President, Vice-presidenta i 
Secretària del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, i a les persones 
afectades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que aquest Decret fa referència al nomenament del canvi 
d’alguns membres del Ple del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.7.- Decret núm. 6178/05 de data 7 de desembre. 
 
 “Per Decret de l’Alcaldia núm. 2863/05 de data 15-06-2005, s’inicià 
el procediment d’inscripció de diversos fitxers en el Registre General de 
Protecció de Dades de Catalunya.  
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 En compliment d’allò disposat per l’art. 20 de la Llei Orgànica 
15/1999 de 13 de desembre, sobre Protecció de Dades de Caràcter Personal, 
per la Llei Orgànica 5/2002, de 19 d’abril de l’Agència Catalana de Protecció 
de Dades i normativa complementària, la creació, modificació o supressió de 
fitxers de les Administracions Públiques, s’haurà de realitzar mitjançant 
disposició general publicada al Butlletí Oficial de la Província.  
 
 Per tot això, en conformitat amb les atribucions que legalment tinc 
conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Crear el fitxer automatitzat amb dades de caràcter 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, denominat “Campanyes 
d’Inspecció Municipal de Consum” que es relaciona a l’annex I que s’adjunta i 
s’aprova. 
 
 Segon.- Sotmetre a informació pública mitjançant publicació en el 
Butlletí Oficial de la Província, la modificació i la creació de l’esmentat fitxer, 
de conformitat amb la legislació vigent en matèria de protecció de dades.  
 
 Tercer.- Demanar la inscripció al Registre General de Protecció de 
Dades de Catalunya del fitxer esmentat en el paràgraf primer. 
 
 Quart.- Trametre aquest acord i l’annex a l’Agència Catalana de 
Protecció de Dades.  
 
 Cinquè.- Notificar el present acord al Departament Municipal 
afectat. 
 
 Sisè.- Ratificar la present resolució a la primera sessió de Ple que es 
celebri.” 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que aquest Decret fa referència a la creació d’un fitxer 
automatitzat amb dades de caràcter personal de l’Ajuntament denominat 
“Campanyes d’Inspecció Municipal de Consum”, i que no existia fins ara. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.8.- Decret núm. 6339/05 de data 14 de desembre. 
 
 “Vista la proposta del Departament Tècnic de Cultura per la 
contractació no permanent d’un professional per atendre la direcció del proper 
Festival Internacional de Pallassos que ha de tenir lloc a Cornellà durant el 
segon semestre de l’any vinent, que està prevista en el pla d’actuacions 
municipals i en el projecte de pressupost per aquest exercici 2006. 
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 Atès que en la plantilla de personal d’aquest Ajuntament no figura 
cap plaça d’aquestes característiques, 
 
 Atès que en el vigent pressupost hi ha consignació pressupostaria 
suficient per atendre el cost de la contractació que es proposa, i figura el 
programa 03 451D0 13100 “Personal eventual Festival de Pallassos” que pot 
permetre atendre la contractació, d’acord amb la proposta retributiva que es 
planteja, 
 
 Atès que la direcció del festival de pallassos de Cornellà de 
Llobregat, en funció de la seva dilatada història i les seves característiques 
precisa ser desenvolupada per una persona que conegui molt bé aquest àmbit 
i sobre tot les peculiaritats d’aquest certamen cultural, 
 
 Atès que la nova edició que es farà l’any vinent, en funció del nou 
impuls que se li vol donar, precisa anticipar la contractació del professional 
que ha de dirigir-lo, a fi de poder assegurar els objectius que s’han plantejat, 
 
 Atès que la contractació és urgent per poder assegurar la preparació 
prèvia del festival i la seva realització en les dates en que està prevista que 
tingui lloc, 
 
 Atès que no hi ha temps material per poder fer la selecció de 
candidats mitjans el procés de convocatòria pública, 
 
 Atès que es proposa la contractació del senyor Genis Matabosch 
Giménez per cobrir la funció de director del festival esmentat per la tasca 
desenvolupada en les anteriors edicions amb aquesta responsabilitat i reunir 
el perfil professional adient.  
 
 Atès que la contractació que es proposa està contemplada en 
l’article 16.2 d) del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, al 
tractar-se de una relació de caràcter no permanent per una tasca específica de 
caràcter temporal amb jornada completa, i es pot dur a terme sempre i quan 
hi hagi consignació pressupostaria suficient per atendre el seu cost i es pugui 
determinar la tipologia del contracte de treball d’acord amb el que es recull en 
la disposició laboral, d’acord amb el que s’indica en l’article 19.2 de l’esmentat  
Reglament i l’article del mateix cos legal i atenent a la llei 17/1985 de 23 de 
juliol. 
 
 Atès el que preveu l’article 125.2 del Decret Legislatiu 1/1997 de 31 
d’octubre del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals preveu la 
possibilitat de procedir a la contractació de personal laboral directament per 
raons de màxima urgència sempre que es fonamenti en la resolució que 
s’adopti, havent-se de donar compte al Ple Municipal i publicar-se la 
designació en el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província, 
d’acord amb el que s’estableix en l’article 298 de la llei 8/1987 de 15 d’abril de 
l’esmentat Reglament, 



13 

 
 Atès que el contracte que es proposa es per atendre el servei 
determinat esmentat està recollit en l’article 15.1 a de l’Estatut del 
Treballadors i l’article 2 del Reial Decret 2720/98, 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’atorga la 
normativa vigent,  

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació de la direcció 
del Festival Internacional de Pallassos de Cornellà de Llobregat de 2006, per 
poder assegurar la seva celebració en la dates establertes. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent del senyor 
Genis Matabosch Giménez en qualitat de Director del Festival Internacional de 
Pallassos de Cornellà de Llobregat, per una jornada de dedicació exclusiva, 
prestada de forma flexible i d’acord amb les característiques de la funció, per 
atendre el servei determinat corresponent a la direcció i coordinació pel 
desenvolupament del festival esmentat, així com el seu tancament, amb 
efectes 14 de novembre de 2005 i fins el 31 de desembre de 2006, a l’empara 
del que disposa l’article 15.1 a) de l’Estatut dels Treballadors i l’article 2on. del 
Reial Decret 2720/98 
 
 Tercer.- Establir-li una retribució bruta anyal de 28.613,63 euros, 
que percebrà en catorze mensualitats, i durant tot el període contractació. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Traslladar el contingut de la present resolució a la persona 
interessada, al Departament Tècnic de Cultura, al Departament de Recursos 
Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que aquest Decret fa referència a la contractació de la 
direcció del Festival Internacional de Pallassos de Cornellà de Llobregat de 
2006. 
 
 A continuació pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar si poden comentar 
vers la persona que s’ha triat per a la direcció d’aquest Festival. 
 
 Novament intervé el senyor Alcalde per informar que la persona és 
la mateixa. Si recordeu, fa molts anys –en l’època de Vicenç Badenes quan era 
Regidor de Cultura-, es va constituir un Consell per veure com es dinamitzava 
tot el tema del Festival Internacional de Pallassos, van coincidir una sèrie 
d’iniciatives tècniques i també es va plantejar la possibilitat de contractar a la 
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persona que era el senyor Genis Matabosch i aquesta és la persona que està 
proposada per continuar fent aquesta tasca.    
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.9.- Decret núm. 6346/05 de data 15 de desembre. 
 
 “Atesa la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat 
d’aquest Ajuntament, senyor Miguel López Gallego, que ocupa una plaça de 
Oficial 1ª de Manteniment, als efectes de garantir el normal funcionament del 
Departament de Via Pública, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el bon funcionament del departament, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la revisió dels C.V. de les persones que 
consten inscrites a la bossa de treball d’Oficials de Manteniment, 
  
 Atès que el senyor José Manuel Fernández Peñascal té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques per haver treballat a la mateixa àrea tècnica de manteniment i serveis 
del Departament de Via Pública, a plena satisfacció d’aquesta Organització, i 
que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 432C0 13100 de Personal laboral eventual/Via Pública. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles i 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Oficial de 1ª de Manteniment al Dept. de Via Publica,  
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
José Manuel Fernandez Peñascal, en qualitat d’Oficial 1ª de Manteniment, 
perquè substitueixi al titular del lloc de treball senyor Miguel López Gallego, 
des del dia 1/12/2005 i fins la seva reincorporació o s’hagi de resoldre per 
qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 
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 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de Oficial 
de 1ª de Manteniment al Dept. de Via Pública, establint-li les retribucions i la 
resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball 
del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu Cap, 
al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que aquest Decret fa referència a la suplència d’un 
oficial de 1ª. de Manteniment. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.10.- Decret núm. 6367/05 de data 16 de desembre. 
 
 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament auxiliar 
en la Biblioteca Central, durant el període del 27/12/2005 i fins el 
05/01/2006, per poder garantir les absències del personal auxiliar de 
biblioteca durant el període de vacances de Nadal,  
 
 Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir aquestes absències. 
 
 Atès l’ordre de puntuació de les llistes de suplents de la darrera 
convocatòria pública realitzada a l’efecte, 
 
 Atès que la persona proposada es la  senyora Jessica Jurado 
García, que va superar les proves i va quedar classificada en la posició segona 
en la convocatòria per cobrir una plaça vacant d’Auxiliar de Biblioteca, 
realitzada els dies 19 i 20 de maig de 2005, 
 
 Atès que la senyora Jessica Jurado García te els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, que ha 
treballat satisfactòriament com empleada d’aquest Ajuntament en períodes 
anteriors producte d’altres relacions laborals, i que ha mostrat disponibilitat 
per acceptar l’oferta de treball, 
  
 
 



16 

 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 451E0 13100 de Personal laboral eventual / Biblioteques. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 b) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 3è del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides  
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació no 
permanent de un/una Auxiliar de Biblioteca per circumstàncies de la 
producció, amb efectes del 27 de desembre de 2005 i fins al dia 05 de gener de 
2006. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no permanent, 
per circumstàncies de la producció, de la senyora Jessica Jurado García, en 
qualitat d’Auxiliar de Biblioteca, amb efectes del 27 de desembre de 2005 i fins 
al dia 05 de gener de 2006, per atendre durant l’esmentat període les tasques 
d’auxiliar de biblioteca. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Auxiliar de Biblioteca, establint-li les retribucions i la resta de condicions de 
treball establertes en el pacte de condicions de treball del personal de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a l’interessada, al seu 
Cap, al Representant del Comitè i al Departament Recursos Humans als 
efectes adients.” 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que aquest Decret fa referència a la contractació no 
permanent de una auxiliar de Biblioteca, per a aquests dies. 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I COMERÇ 
 
 
 3.- Iniciar l’expedient de permuta de diferents immobles de 
propietat municipal amb béns i drets de titularitat de l’empresa 
EMDUCSA. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest assumpte queda sobre la Mesa  perquè 
han sorgit uns problemes d’última hora pel que fa a una quantificació 
derivada del tema dels impostos i a costa de qui aniran. Per tant, prefereixo 
deixar-ho sobre la Mesa i portar-ho al proper Ple, ja que no afecta al que hem 
de permutar. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
     
 
 4.- Exposar al públic en aplicació de l’article 125 del Reglament 
de  Planejament, el projecte de modificació puntual del Pla General 
Metropolità 1976 de l’àmbit discontinu format pel sector “Tintes 
Especiales” i la zona 18 rl de la  carretera d’Esplugues. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient de modificació puntual del PGM-76 de l’àmbit 
discontinu format pel sector “Tintes Especials” i la zona 18 r1 de la Carretera 
d’Esplugues en aquest terme municipal de Cornellà de Llobregat, redactat per 
l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa Municipal 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima. 
  
   Vist l’informe emès per la cap del departament tècnic d’Urbanisme, 
de data 21 de novembre de 2005 que es transcriu literalment: 
 

“1. L’expedient de modificació del Pla General Metropolità, amb una 
superfície total de 25.192 m2., abasta dos àmbits: un situat al barri 
Riera (àmbit sud), i un altre (àmbit nord) que engloba una parcel·la 
edificable sobre la carretera d’Esplugues. 
 

2. El Pla General Metropolità, de 14 de juliol de 1976, qualifica l’àmbit 
sud, denominat “Tintes Especiales” a l’expedient, delimitat pels 
carrers Marqués de Cornellà, Almirant Vierna, Timbaler del Bruc 
(tram final del Passeig dels Ferrocarrils), Baix Llobregat i els 
passatges Barcelona i dels Transformadors, de superfície 23.952 
m2, com a zona de remodelació privada (clau 14b). És a dir, es 
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tracta d’un sòl urbà en que és necessari la transformació, 
modificació o substitució dels usos en un procés de millora urbana 
amb augment dels nivells de dotacions comunitàries. L’article 354.2 
de les Normes Urbanístiques del PGM-76, estableix que quant la 
iniciativa privada no promogui les operacions de reforma interior, o 
els plans elaborats pel particulars no responguin als objectius del 
Pla General, l’Administració assumirà la iniciativa de la reforma i 
l’actuació mitjançant el sistema de cooperació. 
 

3. La modificació puntual del PGM-76 a la carretera d’Esplugues, en el 
tram comprès entre el carrer Lluís Muntades i el límit del terme 
municipal d’Esplugues, aprovat definitivament el Text refós en data 
26 de febrer de 2004, qualifica l’àmbit delimitat pel passatge de la 
Plàsmica,  carretera d’Esplugues,  vial  s/n cedit pel Pla Especial  de 
la Plàsmica i un vial de nova creació, de superfície 1.240 m2, de  
zona subjecta a ordenació volumètrica especifica (clau 18 r1).  
 

4. L’objectiu de la modificació és, per un costat executar las 
determinacions del PGM-76 per l’àmbit sud, i per altre traspassar 
l’edificabilidad de la zona 18 de l’àmbit nord a la zona de Tintes 
Especials, que es permetrà establir una reserva important 
d’habitatge protegit en la part central del barri, i a l’hora  obtenir sòl 
urbanitzable com a zona verda a l’entorn de la carretera 
d’Esplugues, amb la creació d’un espai plaça que completi, a més, 
els recorreguts de vianants.  Per tant, sense modificar el sostre total 
del Pla  General Metropolità (29.252 m2), l’expedient de modificació 
planteja incrementar el sostre residencial, que passarà de 22.688 
m2 a 26.752 m2 de la modificació, reduint el sostre terciari. Aquest 
increment del sostre residencial, implica un increment de nombre 
d’habitatges (de 239 del Pla General Metropolità a 382 a la 
modificació) i conseqüentment un increment de la reserva d’espais 
lliures i equipaments. 

 
L’expedient de modificació puntual del PGM-76 de l’àmbit 
discontinu format pel sector “Tintes Especiales” i la zona 18 r1 de la 
Carretera d’Esplugues, al terme municipal de Cornellà de Llobregat, 
redactat per l’arquitecte Ricard Casademont i Altamira, d’acord al 
Pla General Metropolità, al Reglament de Planejament i al Decret 
Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text Refós de 
la Llei d’Urbanisme, té el grau de concreció suficient per procedir a 
la seva exposició pública per tal de garantir la participació 
ciutadana, en compliment de l’article 8 del citat Decret  i  tal i com 
estableix el Reglament de Planejament i, en compliment de l’article 
83.7 del Decret 1/2005, s’ha de concedir audiència als ajuntaments 
limítrofes.” 

 
 Atesos els articles 125 del Real Decret 2159/1978, de 23 de juny, 
pel qual s’aprova el Reglament de Planejament pel desenvolupament i aplicació 
de la Llei sobre règim del sòl i ordenació urbana, i  83.7 del Decret Legislatiu  
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1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text Refós de la  Llei d’urbanisme, 
referent al tràmit d’informació pública dels plans d’ordenació urbanística i 
audiència  als ajuntaments que el seu territori conflueixi amb el municipi que 
és objecte del pla, i demés disposicions concordants i d’aplicació. 
  
 Vist l’informe de la Cap Administrativa d’Urbanisme de data  2 de 
desembre de 2005. 
 
       Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient,  proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 
     ACORDS  
 
 Primer.- Exposar al públic, en aplicació  de l’article 125 del  vigent 
Reglament de Planejament, el projecte de modificació puntual del PGM-76 de 
l’àmbit discontinu format pel sector “Tintes Especiales” i la zona 18 r1 de la 
carretera d’Esplugues en aquest terme municipal de Cornellà de Llobregat, 
redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa 
Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima 
 
 Segon.- Sotmetre a informació pública el present acord, mitjançant 
inserció d’Edicte en el Butlletí Oficial de la Província i en un dels diaris de 
major difusió de la província, per un període de trenta dies, als efectes que 
durant aquest termini puguin formular-se suggeriments i, en el seu cas, 
d’altres alternatives de planejament, per Corporacions, Associacions i 
particulars. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als  Ajuntaments de Sant Joan 
Despí, de El Prat de Llobregat, de  l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de 
Llobregat, i d’Esplugues de Llobregat, com ajuntaments limítrofs, a l’Empresa 
Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima i a tots els 
interessats pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquest és un sector 
discontinu on tenim una parcel·la qualificada en aquest moment de 18, davant 
de la Siemens, que té 1.240 m2. i una edificabilitat de 1.295 m2. És clau 18 i 
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passaria a ser clau 6, per tant, passaria de poder-se fer habitatges en aquella 
parcel·la a ser zona verda.  
 
 La zona de Tintes Especials té en aquest moment un sostre total de 
29.252 m2. i continuaria igual, el que passa és que amb la incorporació 
d’aquesta edificabilitat que prové del 18, que prové de la Siemens, més canviar 
6.564 metres de terciari, passaria de tenir un sostre residencial de 22.688 m2. 
a 26.752 m2. I passaria de tenir 239 habitatges en la zona a 382. D’aquests 
382, 280 serien habitatges lliures i 102 de promoció pública i exclouríem del 
sector on estan els dos blocs d’habitatges que seria la gent més afectada i, per 
tant, aquests dos blocs que hi ha en aquest moment els trauríem del sector.   
 
 A continuació intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que sobre aquest punt 
que ens heu fet esment de què en la zona del sector de Tintes Especials estaria 
afectada pel Pla General i tot plegat, en tot cas, nosaltres ens abstindríem 
perquè no acabem de tenir clar exactament quin és el Pla i les compensacions 
que hi hauria en aquest apartat. 
 
 Novament pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor 
Antonio Martínez Flor, per manifestar que sí queda clar, i de totes maneres, es 
va explicar en la Comissió Informativa, per tant, si hi ha algun tema que no 
quedés clar estic disposat a explicar-ho a qui vulgui i en el moment que 
vulgui. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest tema passarà més vegades pel Ple. És 
l’inici per posar en marxa un espai que està bastant deteriorat, on les seves 
activitats, a més a més, estan ja amortitzades -com sabeu- i que estan 
relacionades amb temes industrials. 
 
 L’idea és la possibilitat de fer en aquest barri habitatges de 
promoció pública i, per a això, també són les coses que estan previstes en els 
criteris que s’aproven en aquest punt.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 5.- Exposar al públic en aplicació de l’article 125 del Reglament 
de Planejament, el projecte de modificació puntual del Pla General 
Metropolità 1976 del Barri Pedró, a l’àmbit amb ús residencial comprés 
entre el carrer d’Ignasi Iglesias fins a Can Bagaria, la carretera 
d’Esplugues i el límit del terme amb Sant Joan Despí. 
 
 DICTAMEN 
 
   “Vist l’expedient de modificació puntual del Pla General Metropolità 
de 1976 del barri de Pedró, l’àmbit amb ús residencial comprès entre el carrer  
d’Ignasi Iglesias fins a Can Bagaria, la Carretera d’Esplugues i el límit del 
terme amb San Joan Despí, de Cornellà de Llobregat, d’iniciativa pública, 
redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa 
Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima. 
  
   Vist l’informe emès per la cap del departament tècnic d’Urbanisme, 
de data 2 de desembre de 2005 que es transcriu literalment: 
 

“1. El Pla General Metropolità, de 14 de juliol de 1976, qualifica la 
majoria d’illes edificables del barri com a zona de densificació 
urbana semiintensiva (clau 13 b) amb excepció de dues illes: una la 
delimitada pels carrers Feliu i Codina, Camí Vell d’Esplugues, 
Mateo Oliva i avinguda de les Flors, que es qualifica com a zona 
subjecte a ordenació volumètrica (clau 18); i l’altra delimitada pels 
carrers Sevilla, Josep Fiter, Ignasi Iglesias i Joan Fernández que 



22 

qualifica com a zona de desenvolupament urbà, intensitat 1 (clau 
19) dins del règim del sòl urbanitzable programat.  
 

2. L’objectiu general de la modificació és, per un costat, establir 
àmbits de transformació que milloren la xarxa de sistemes i les 
condicions d’urbanització del barri, a l’hora que es completa el teixit 
urbà d’acord amb les condicions d’edificació consolidades, i per 
altre, refondre les condicions d’edificació del planejament aprovat. 
Aquests objectius impliquen ordenar l’eix edificatori i d’espais 
lliures a l’entorn del carrer Joan Fernández, i ordenar l’entorn de les 
edificacions protegides de Can Bagaria, tot milloren la permeabilitat 
d’aquest equipament  amb el barri. Per tal d’aconseguir aquest 
objectius a l’entorn del carrer Joan Fernández, el document planteja 
tres intervencions de reforma, dues a l’entorn dels edificis de l’Obra 
Sindical del Hogar (grup Llobregat) i altre en l’illa de Joan 
Fernández i d’Iscle Soler, definint dues zones amb les claus 18/7-1 i 
18/-2 que possibilitaren la creació de sostre per habitatge (protegit i 
lliure) i equipaments públics. A l’entorn de Can Bagaria l’expedient 
planteja  quatre operacions de reforma, definint quatres zones (amb 
les claus 13b-1, 13b-2, 13b-3, i 13b-4) en les que s’incrementa el 
sostre residencial, que permetrà la ampliació de la reserva de sòl de 
sistemes i millorar les visuals dels edificis protegits de Can Bagaria  
 
L’expedient de modificació puntual del PGM-76 del Barri del Pedró, 
al terme municipal de Cornellà de Llobregat, redactat per 
l’arquitecte Ricard Casademont i Altamira, d’acord al Pla General 
Metropolità, al Reglament de Planejament i al Decret Legislatiu 
1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
d’Urbanisme, té el grau de concreció suficient per procedir a la seva 
exposició pública per tal de garantir la participació ciutadana, en 
compliment de l’article 8 del citat Decret i tal i com estableix el 
Reglament de Planejament i, en compliment de l’article 83.7 del 
Decret 1/2005, s’ha de concedir audiència als ajuntaments 
limítrofes.” 

 
 Atesos els articles 125 del Real Decret 2159/1978, de 23 de juny, 
pel qual s’aprova el Reglament de Planejament pel desenvolupament i aplicació 
de la Llei sobre règim del sòl i ordenació urbana, i 83.7 del Decret Legislatiu 
1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei d’urbanisme, 
referent al tràmit d’informació pública dels plans d’ordenació urbanística i 
audiència  als ajuntaments que el seu territori conflueixi amb el municipi que 
és objecte del pla i demés disposicions concordants i d’aplicació. 
  
   Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 2 de 
desembre de 2005. 
 
       Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
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relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple, 
l’adopció dels següents 
 
     ACORDS  
 
 Primer.- Exposar al públic, en aplicació de l’article 125 del vigent 
Reglament de Planejament, el projecte de modificació puntual del Pla General 
Metropolità 1976 del barri de Pedró, l’àmbit amb ús residencial comprès entre 
el carrer d’Ignasi Iglesias fins a Can Bagaria, la carretera d’Esplugues i el límit 
del terme amb San Joan Despí, de Cornellà de Llobregat, d’iniciativa pública, 
redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa 
Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima. 
 
 Segon.- Sotmetre a informació pública el  present acord, mitjançant  
inserció d’Edicte en el Butlletí Oficial de la Província i en un dels diaris de 
major difusió de la província, per un període de trenta dies, als efectes  que 
durant aquest termini puguin formular-se suggeriments i, en el seu cas, 
d’altres alternatives de planejament, per Corporacions, Associacions i 
particulars. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als Ajuntaments de Sant Joan 
Despí,  del Prat de Llobregat, l’Hospitalet de Llobregat, Sant Boi de Llobregat, i 
Esplugues de Llobregat, com ajuntament limítrofs, a l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima i a tots els interessats 
pel seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor,  es fa una explicació del dictamen, manifestant que en aquest cas també 
és un 125, per tant són criteris previs, i tornaria a passar dues vegades més 
pel Ple, l’aprovació inicial i la provisional i després passaria a la Generalitat 
per a l’aprovació definitiva. 
 
 En aquest cas hem estudiat un tros del barri que és el que fa més 
temps que no es mou, i hem mirat l’edificabilitat d’aquesta zona del barri on hi 
ha 252.021 m2. d’edificabilitat possible i solament hi ha 244.415 m2 edificats, 
per tant, tenim un sobrant d’edificabilitat de 7.606 m2. 
 
 El que proposem és dedicar 6.365 m2 d’aquesta edificabilitat, no els  
7.606 m2, per a dues zones. Una seria els blocs Llobregat on es farien dos 
edificis d’habitatges i serien uns 5.000 m2 i dedicar 1.000 m2 a la zona que 
està entre els carrers Iscle Soler i Marià Thomas amb l’idea d’obrir fins a Can 
Bagaria guanyant allà 4.665 m2 de zona verda.  
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 Tenint en compte el primer que he explicat, que la zona del grup 
Llobregat és d’iniciativa pública, per tant, nosaltres ho faríem o intentaríem 
fer-ho de forma immediata una vegada ens hàgim posat d’acord amb els veïns 
en aquest tema. L’altra zona que és la que he dit abans d’Iscle Soler i Marià 
Thomas, és una zona privada i, per tant, tindríem aquesta possibilitat encara 
que dependria d’ells el moment en què volguessin posar-la en marxa.     
  
 A continuació intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que nosaltres ens 
abstindrem perquè voldríem conèixer millor tota la reurbanització del barri 
Pedró, perquè encara que tota la part dels habitatges sí que ens ho ha explicat 
en la Comissió Informativa, l’altra part no la tenim clara. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que vol recordar que quan es va aprovar el Pla 
d’Habitatges, a banda del Pla, en la seva presentació es va insistir que 
buscaríem fórmules imaginatives per tirar endavant en la majoria de barris de 
la ciutat noves propostes d’habitatges de promoció pública.  
 
 La proposta que portem avui al Ple és aquesta, la de tirar endavant 
de forma imaginativa un espai de possibilitats, no només de fer aquests 
habitatges sinó també un pàrquing, que és el que sempre s’ha reclamat en 
aquella zona i, per això, vam buscar la possibilitat del Sant Miquel. Però el 
tema del Sant Miquel va molt lent -diríem que massa lent- per això hem 
buscat una altra opció que seria en aquesta zona que estem plantejant, encara 
que té les seves dificultats perquè no podem obviar que hem de convèncer a 
tots els veïns per tirar endavant aquest projecte ja que sinó no serà possible. I 
l’altre és molt senzill, és buscar en el futur -espero que no massa llarg del que 
ha de ser Can Bagaria- espais d’entrada correctes des del propi barri, i 
d’alguna manera es fa per això i que sigui una zona amable i verda. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 6.- Aprovar el projecte modificat núm. 1, del projecte d’obres 
anomenat “Conservació i manteniment cambres frigorífiques del mercat 
de Sant Ildefons”. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte d’obres anomenat “Conservació i manteniment 
cambres frigorífiques del mercat de Sant Ildefons”, redactat pels Serveis 
Tècnics Municipals, dotat amb un pressupost de quatre-cents seixanta-set mil 
cinc-cents noranta-dos euros amb cinquanta-tres cèntims (467.592,53), 
Impost sobre el valor afegit inclòs; aprovat inicialment pel Ple Municipal en 
sessió de data 28 d’octubre de 2004 i publicat per termini de 30 dies, en el 
Butlletí Oficial de la Província (BOP) núm. 264 de data 3 de novembre de 2004 
i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya (DOGC) núm. 4254 de data 5 
de novembre de 2004, el qual va quedar aprovat definitivament de forma 
automàtica, segons Certificat emès per la Secretaria General, de data 15 de 
desembre de 2004; que fou adjudicat a l’empresa M Runner, Sociedad 
Limitada, en data 23 de març de 2005, per un import de tres-cents vuitanta-
sis mil sis-cents quaranta-dos euros amb cinquanta-set cèntims (386.642,57), 
Impost sobre el valor afegit inclòs, baixa del 17,31207297 %. 
 
 Vist l’informe emès en data 28 de novembre de 2005, per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme, on posa de manifest el següent: 

 
“El projecte de "conservació i manteniment de les cambres 
frigorífiques del mercat de Sant Ildefons,  de pressupost d'execució 
per contracta 476.592,53 euros, fou adjudicat a l'empresa M 
RUNNER per 386.642,57 euros (baixa del 17,31207297%). 
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Durant l’execució de les obres han sortit una sèrie d’imprevistos: 
reparacions de les múltiples filtracions d’aigua que s’han detectat a 
l’hora de l’enderroc a un sector de les cambres frigorífiques i que 
provenien del  moll de càrrega i descarrega en la zona del 
compactador d’escombreries i que afectaven la seguretat de les 
instal·lacions elèctriques, així com establir un servei de vigilància de 
les cambres provisionals exteriors durant les nits, caps de setmana 
i festius. Par tal de fer front al pressupost d’aquestes noves 
necessitats es necessari la redacció d’un projecte modificat.   
 
Els preus utilitzats en el projecte modificat són, sempre que ha 
sigut possible els mateixos del projecte original, i la resta s’han 
aprovat com a preus contradictoris entre el contractista i la direcció 
facultativa i estan relacionats en l’Acta de preus contradictoris del 
projecte. No es modifica l’Estudi de seguretat i salut, ni el temps 
d’execució de l’obra. La direcció facultativa correrà a càrrec del 
tècnic redactor del projecte Josep Domènech Alsina. 
 
El pressupost total del projecte Modificat del de Conservació i 
manteniment de les cambres frigorífiques del mercat de Sant 
Ildefons, de Cornellà de Llobregat,   és una vegada aplicada la baixa 
17,31207297 %) de 463.830,43 euros (IVA inclòs). Aquest 
pressupost representa un augment de 77.187,86 euros i suposa un 
increment del 19,96 % respecte al pressupost d'execució per 
contracta. No es tracta d'un projecte revisat d'acord a l'article 45.2 
del ROAS, si no que és un projecte Modificat d'acord als articles 42 
del ROAS i 101 i 146 del RDL 2/2000, de 16 de juny pel que 
s'aprova el text refós de la Llei de contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
El projecte Modificat redactat per l'arquitecte tècnic  director de 
l'obra Josep Domènech Alsina, està complert (inclou memòria, 
amidaments i pressupostos, plec de condicions tècniques 
particulars i plànols), i per tant es pot procedir a la seva aprovació, 
donant-l'hi audiència al contractista (M. RUNNER, SL) prèvia a 
l'adjudicació de l'obra al mateix.” 

 
 Atès el que estableixen els articles 42 i 43 el Reglament d'obres, 
activitats i serveis dels ens locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de 
juny, pel que fa a la modificació dels projectes d’obra,  i 274  del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, sobre la competència contractual 
dels òrgans locals i els articles 146 i 101 del Real Decret Legislatiu 2/2000, 16 
de juny, d’aprovació del text refós de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, referent a la modificació del contracte d’obres. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
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reguladora de las bases de règim local, i l’article 52.2.n de Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya. 
 
 Vist l’informe emès en data 12 de desembre de 2005, per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS   
 

 Primer.- Aprovar el projecte modificat núm. 1, del projecte d’obres 
anomenat “Conservació i manteniment cambres frigorífiques del mercat de 
Sant Ildefons”, redactat pels Serveis Tècnics Municipals, dotat amb un 
pressupost d’execució per contracte, una vegada aplicada la baixa 
(17,31207297 %), de quatre-cents seixanta-tres mil vuit-cents trenta euros 
amb quaranta-tres cèntims (463.830,43), Impost sobre el valor afegit inclòs. 
Aquest pressupost representa un augment de setanta-set mil cent vuitanta-set 
euros amb vuitanta-sis cèntims (77.187,86), és a dir, suposa un increment 
respecta al projecte adjudicat del 19,96%. 
 
 Segon.- Donar audiència al contractista de l’obra principal, a 
l’empresa M Runner, Sociedad Limitada, pel termini de deu dies, de 
conformitat al que estableix l’article 43.c) del Reglament d’obres, activitats i 
serveis dels ens locals. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a l’empresa adjudicatària de les 
obres a l’empresa M Runner, Sociedad Limitada, a l’arquitecte tècnic i director 
de les obres Sr. Josep Domenech i Olcina, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació  del dictamen, manifestant que aquest projecte és un 
modificat del projecte d’obres de les cambres frigorífiques del 19,96%. Sobretot 
es deu al tema de la contractació per a la vigilància de l’obra i d’altres 
modificacions que han sorgit durant el desenvolupament de l’obra. S’ha de 
tenir en compte que va haver-hi una baixa del 17,31%, per tant, la desviació 
real és d’un 2,5% aproximadament. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 7.- Aprovar el reajustament d’anualitats del Conveni de 
col·laboració entre el Ministeri de Foment, l’Ajuntament de Cornellà i la 
Red Nacional del Ferrocarril, en el Polígon Millars-Quitllet-Almeda. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’escrit de la Secretaria de las Infraestructuras Ferroviarias del 
Ministerio de Fomento enviat per fax el dia 5 de desembre de 2005, mitjançant 
el qual comunica a aquest Ajuntament el reajustament d’anualitats del 
contracte d’obres del projecte de “Línea Tarragona-Barcelona. Integració del 
ferrocarril a Cornellà de Llobregat (Barcelona) en la zona industrial de Almeda, 
Millás i Quitllet”, cofinançat entre l’indicat Miniteri i aquest Ajuntament, al 
mateix temps que demana un certificat de retenció de crèdit en conformitat 
amb el nou reajustament. 
 
  Atès que el cofinançament del citat projecte d’obres es va regular 
en el conveni aprovat pel Ple en la sessió del dia 29 de juliol de 2004 i signat el 
dia 15 de desembre següent. 



29 

 
  Atès que l’esmentat conveni en la seva clàusula cinquena 
estimava el cost de l’execució de les obres en 9.900.000 euros, i fixava la 
financiació amb la següent distribució i anualitats: 
 
 
ANUALITATS        2005            2006       TOTAL 
 
MINISTERI DE FOMENT 

 
4.000.000 

 
4.400.000 

 
8.400.000 

 
AJUNTAMENT DE CORNELLÀ DE 
LLOBREGAT 

 
610.000 

 
890.000 

 
1.500.000 

 
TOTAL 

 
4.610.000 

 
5.290.000 

 
9.900.000 

 
 Atès que, segons escrit de data 6 de juny de 2005, el Cap del Servei 
de Contractació del Ministeri comunicava a aquest Ajuntament que la 
Secretaria d’Estat, amb data 1 de juny de 2005, havia resolt adjudicar les 
obres del projecte a la UTE constituïda per les mercantil Sociedad Anónima de 
Obras i Servicios, Copasa i a Excavaciones y Construcciones Benjumea, S.A., 
per un import de 8.748.094,32 euros, amb la següent distribució d’anualitats: 
 

ANUALITATS 2005 2006 TOTAL 
 
MINISTERI DE FOMENT 

 
3.568.000,00 

 
3.854.625,48 

 
7.422.625,48 

 
AJUNTAMENT DE CORNELLÀ DE 
LLOBREGAT 

 
544.120,00 

 
781.348,84 

 
1.325.468,84 

 
TOTAL 

 
4.112.120,00 

 
4.635.974,32 

 
8.748.094,32 

 
 Atès que el reajustament de les anualitats abans indicat suposa la 
detracció de 3.212.120,00 euros en l’any 2005 i la contracció del mateix 
import en l’any 2007, segons la distribució que tot seguit s’indica: 
 

ANUALITATS 2005 2007 
 
MINISTERI DE FOMENT 

 
-2.787.88,94 

 
2.787.088,94 

 
AJUNTAMENT DE CORNELLÀ DE LLOBREGAT 

 
-425.031,06 

 
425.031,06 

 
TOTAL 

 
-3.212.000,00 

 
-3.212.000,00 

 
 Atès el que disposen els articles 172 i següents del Text Refós de la 
Llei reguladora de les Hisendes Locals, aprovat pel Real Decret Legislatiu 
2/2004, en relació als crèdits. 
 
 Atès el que estableix l’article 52.2 del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei municipal i de règim local 
de Catalunya, en relació a les atribucions del Ple.   
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 Vist l’informe favorable, emès en data 14 de desembre de 2005, per 
la cap administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el reajustament de les anualitats fixades en el 
Conveni de col·laboració entre el Ministerio de Fomento, la Red Nacional de 
Ferrocarriles Españoles (RENFE) i aquest Ajuntament per a la realització de 
les obres d’integració urbana del ferrocarril en el polígon Millás-Quitllet-
Almeda de Cornellà de Llobregat, cofinançades entre el Ministeri de Fomento i 
aquest Ajuntament, en conformitat amb  la següent distribució: 
 

ANUALITATS 2005 2007 
 
MINISTERI DE FOMENT 

 
-2.787.88,94 

 
2.787.088,94 

 
AJUNTAMENT DE CORNELLÀ DE LLOBREGAT 

 
-425.031,06 

 
425.031,06 

 
TOTAL 

 
-3.212.000,00 

 
-3.212.000,00 

 
 Segon.- Notificar el present acord al Ministerio de Fomento i a la 
Intervenció municipal, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que l’obra del viaducte ha 
sofert un ajornament en el temps degut a què hem canviat la forma de 
construir aquest viaducte, sobretot per intentar ocasionar les mínimes 
molèsties possibles als veïns i no treballar de nit o treballar les menys hores 
possibles i intentar també que es talli el menys temps possible la zona d’Alps. 
 
 Les obres començaran el dia 10 de gener –al menys és el que han 
dit aquest matí que hem estat reunits la gent de l’empresa que ha de realitzar 
aquestes obres més la gent d’Urbanisme i de la Guàrdia Urbana-. Per tant, el 
que es fa és aprovar un reajustament de les anualitats per quan decideixin les 
obres. Les partides de 2005 passarien a 2006 una mica incrementades i les 
partides de 2006 passarien a 2007, per tant, el que fem és un reajust de 
partides per acomodar-nos a allò que seria realment l’obra. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que estan d’acord però 
aprofito per recordar que aquest projecte es va aprovar en els temps del 
Govern del Partit Popular i porta un retard considerable. Si en cas de governar 
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com està governant ara el Patit Socialista, estigués governant el PP, 
segurament que ja tindríem alguna moció per aquí invitant a l’aldarull ciutadà 
i reclamant i protestant per la tardança d’aquest projecte, perquè crec que 
portem tres anys de retard. Res més a dir, només fer aquest incís.   
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per recordar vàries coses a la senyora Espinosa, simplement perquè 
s’ho apunti. Primer, que mai hem cridat a cap aldarull. Segon, que el primer 
conveni es va signar l’any 1997, i va ser amb el Secretari d’Estat, senyor Albert 
Vilalta.  
 
 Hem signat el conveni amb l’actual Govern, i no passa res, 
simplement que les obres començaran al mes de setembre, implicaven una 
sèrie de complicacions en tot el tema que afecta al sistema viari, i hem estat 
buscant solucions, res més. Les obres començaran perquè hi ha convenis 
signats i estan finançades i no hi ha cap problema. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 Arribant a aquest punt el senyor Alcalde fa constar que,  si no hi ha 
cap inconvenient, els punts 8, 9 i 10 es debatran conjuntament. 
   
 
 
 8.- Aprovar l’Organigrama de funcionament d’aquesta 
Corporació i de l’Institut Municipal de Radiodifusió per a l’exercici  2006. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vista la proposta d'organigrama funcional d'aquesta Corporació i 
de l’Institut Municipal de Radiodifusió per a l'exercici 2006 elaborada pel 
Departament d’Organització i Programes, en base a les necessitats 
organitzatives i als acords municipals adoptats en matèria de personal.  
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple Municipal  l’adopció del  següent 
 

ACORD 
 
 Únic.- Aprovar l'Organigrama de funcionament d'aquesta 
Corporació i de l’Institut Municipal de Radiodifusió per l'exercici 2006, que 
figura en el document annex i que forma part integrant del present acord.”  
 
 
 
 9.- Aprovar la plantilla del Personal d’aquesta Corporació i de 
l’Institut Municipal de Radiodifusió, per a l’exercici 2006.    
 
 MOCIÓ 
 
 
 “Vista la proposta de plantilla de personal d’aquesta Corporació i de 
l’Institut Municipal de Radiodifusió, per l’exercici 2006, elaborada pel 
Departament d’Organització i Programes, així com el projecte de pressupostos 
pel mateix exercici. 
  
 Atès el que es disposa en els articles 25, 26 i 28 1 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, l’article 291.1 de la Llei 8/1987, de 
15 d’abril, municipal i de règim local i l’article 126 del Reial Decret Legislatiu 
781/86 de 18 d’abril, 
 
 Atès que aquesta proposta recull les necessitats organitzatives i 
funcionals previstes per aquest exercici. 
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       Atès que l’Ajuntament Ple es l’òrgan municipal competent per 
aprovar  la plantilla de personal així com determinar els llocs de treball dels 
funcionaris d’acord amb el que preveu l’article 22 de la llei 7/1985 de 2 d’abril 
i l’article 36 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple Municipal l’adopció del següent  
  

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar la Plantilla del Personal d’aquesta Corporació i de 
l’Institut Municipal de Radiodifusió per l’exercici 2006, que figura en  el 
document annex i que forma part integrant del present acord, de conformitat 
amb el que es preveu en els articles 25 i 26 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals i l’article 126 del Reial Decret Legislatiu 781/86 
de 18 d’abril. 
 
 Segon.- Inserir al tauler d’anuncis de la Corporació, al Butlletí 
Oficial  de  la  Província  i  al  Diari  Oficial  de  la  Generalitat  de Catalunya la  
plantilla íntegra de personal de la Corporació i trametre còpies certificades de 
la mateixa a l’Administració de l’Estat i al Departament de Governació de la 
Generalitat de Catalunya,  de conformitat a l’article 28 1 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals.” 
 
 
 
 10.- Modificar l’acord plenari adoptat el dia 19 de juny de 2003, 
amb l’objecte d’ampliar el número de llocs de treball de personal eventual 
d’aquest Ajuntament. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist l’acord adoptat pel Ple d’aquest Ajuntament en sessió que va 
tenir lloc el dia 19 de juny de 2003, pel que, un cop constituïda la nova 
Corporació resultant del procés electoral corresponent, es va procedir a  
determinar el nombre, característiques i retribucions del personal eventual 
d’aquest Ajuntament pel present mandat, a efectes de que l’Alcaldia pogués 
procedir posteriorment a efectuar els nomenaments corresponents. 
 
 Atès que a l’Organigrama i a la Plantilla de personal d’aquest 
Ajuntament per a l’exercici 2006, aprovats com a punts precedents de l'ordre 
del dia d'aquesta sessió plenària, es contempla una nova plaça de personal 
eventual destinada a l’Àrea d’Urbanisme, amb l’objecte de donar millor 
resposta a les necessitats del servei, mitjançant el desglossament dels treballs 
d’obra privada i d’obra pública. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 104.1 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, les 
determinacions plenàries relatives a la definició del nombre, característiques i 
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retribucions d’aquest personal, solament es poden modificar posteriorment 
amb motiu de l’aprovació dels pressupostos anuals, i que pressupost 
municipal pel pròxim exercici no existeix encara consignació que permeti el 
nomenament de la persona que hagi d'ocupar en el futur aquest nou lloc de 
treball. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en compliment del que disposa 
l’article  104.1 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en concordança amb l’article 304 del Decret Legislatiu núm. 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya i l’article 23.3 del Reglament Orgànic Municipal, 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Modificar, amb efectes del dia 1 de gener de 2006, data 
d’entrada en vigor del pressupost municipal pel pròxim exercici, el nombre, 
característiques i retribucions del personal eventual d’aquest Ajuntament 
determinat mitjançant acord plenari adoptat el dia 19 de juny de 2003, en el 
sentit d’incorporar un nou lloc de treball d’aquesta naturalesa, amb les 
característiques i retribucions que a continuació es relacionen: 
 

 
CARACTERÍSTIQUES 

 
 

NÚMERO 
Denominació 
Dedicació 

 
 
RETRIBUCIONS 
 

 
1 • Cap de Projectes Públics i Espai Urbà 

• A temps parcial 
 17.247,68 E 

 
 La dedicació parcial suposarà el compliment d'una jornada laboral 
de 16 hores setmanals i estar a disposició de la Corporació en qualsevol 
moment en que sigui requerit, i comportarà que el desenvolupament d'aquest 
lloc de treball sigui compatible amb una altra activitat en el sector públic o 
privat, prèvia concessió de la corresponent autorització de compatibilitat. 
 
 Segon.- La descripció d’aquest lloc de treball, serà la següent: 
 
       DENOMINACIÓ    DESCRIPCIÓ 
 
Cap de Projectes Públics i 
Espai Urbà 

 
És responsable de la direcció i coordinació 
dels assumptes de l’Àrea d’Urbanisme 
referents a projectes públics i espai urbà, així 
com de l’assessorament a la Tinença 
d’Alcaldia. 
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 Tercer.- Les retribucions anuals brutes d'aquest personal 
s'abonaran en catorze pagues, prorratejades en dotze pagues de periodicitat 
mensual i dues corresponents a les pagues extraordinàries de juny i 
desembre, i es revisaran anualment en la mateixa proporció que es revisin les 
retribucions del personal al servei de la Corporació. 
 
 També percebrà un incentiu lineal de 633,48 euros i 463 euros, 
anuals bruts, que s'abonarà en els mesos de març i octubre, respectivament. 
 
 Quart.- Condicionar l’eficàcia del present acord a la incorporació en 
el Pressupost per al pròxim exercici de les modificacions que siguin 
necessàries per dotar a les partides adients de la consignació suficient per 
poder donar compliment a aquest acord.  
 
 Cinquè.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en compliment 
del que estableixen els articles 104.3 de la Llei 7/85, de 2 d'abril, Reguladora 
de les Bases del Règim Local, i 304 del Text Refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de les mocions, manifestant que, pel que fa al  tema de 
l’Organigrama només hi ha dos canvis importants i rellevants. Un d’ells, fruit 
de la integració de l’Àrea d’Educació a l’Organigrama de l’Ajuntament. En 
aquesta Àrea es manté tota la part tècnica tal com estava ara i amb la part 
administrativa el que fem és unificar-la a la part administrativa de Sanitat i 
Serveis Socials. És el mateix que vam fer al seu moment amb Cultura, Esports 
i Joventut. 
 
 Pel que fa al tema de l’Urbanisme, fem dos canvis, un a l’Àrea 
Administrativa, que fa referència a crear dues Unitats administratives, una 
destinada a temes d’obra privada i una altra a temes de suport jurídic i tot allò 
que és el Pla d’Inversions. En la part tècnica el que fem també és diferenciar-
la. La diferència està en què l’actual Cap d’Urbanisme porta tot el tema d’obra 
privada, i tot allò que afecta a projectes de plans d’inversions dependrà d’una 
nova direcció que és el que diu el punt deu que és la creació d’aquesta plaça 
de personal eventual. 
 
 Aquest seria l’Organigrama i hi ha algunes qüestions menys 
rellevants que afecten a administratius. 
 
 Pel que fa a la Plantilla, dir només que es crea la plaça d’Inspector 
d’obra en funció de l’amortització d’una plaça d’una operaria de neteja. 
Aquesta plaça d’inspector d’obra va a enfortir tot el tema d’obra privada que és 
el que volem fer en tots els temes d’inspeccions, llicències i presència al carrer. 
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 Després també en la plantilla de personal laboral un professor de 
música i en la plantilla de personal eventual es crea una plaça més de 
personal de confiança. El personal de confiança que es planteja en la creació 
d’aquest lloc de treball, ja vaig comentar que era per buscar una sortida 
organitzativa en els temes del seguiment i en tot el tema del pla d’inversions, i 
aquesta persona seria la que està en aquests moments nomenada com a 
Gerent de l’Àrea de Planejament de l’Empresa Municipal, seria un personal 
eventual amb dedicació parcial, i aquesta seria la plaça que es crearia en 
aquesta situació. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmeses a votació les Mocions són aprovades per majoria 
absoluta dels assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 11.- Expressar el dol per la pèrdua del senyor Oleguer Bellavista 
Bou, que va ser sacerdot a la Parròquia de Sant Jaume del barri Almeda,  
pel seu compromís en defensa de la democràcia i la justícia social. 
 
 “El dia 29 de novembre de 2005 va morir a Centelles el senyor 
Oleguer Bellavista Bou a la edat de 77 anys. 
 
 Va néixer a Sabadell el 5 de març de 1928 en una família 
treballadora. Va ser sacerdot durant 28 anys, més de deu anys a la parròquia 
de Sant Jaume del barri d’Almeda de la nostra ciutat. 
 
 Durant aquest període va obrir les portes de la parròquia per tal de 
que es poguessin reunir els treballadors, els veïns, les organitzacions 
clandestines, els col·lectius de joves.... . Això va permetre que l’any 1965 es 
poguessin  fer les reunions que van permetre fundar les Comissions Obreres 
del Baix Llobregat. 
 
 La seva voluntat de servir i ajudar als demés, de possibilitar 
l’exercici del dret de reunió dels treballadors, de contribuir als medis en la 
lluita per les llibertats i la democràcia, posant l’església al servei dels més 
pobres, el va enfrontar a l’Església Oficial i al poder franquista. 
 
 Va testificar en favor dels 16 treballadors jutjats pel Tribunal de 
Orden Público (tribunal repressor del regim franquista) que van ser detinguts 
junts amb altres 26 companys el 22 de abril de 1927 a la sortida d’una reunió 
en l’església d’Almeda, i a l’any 1970 li van retirar el passaport per unes 
declaracions que va realitzar en contra de la dictadura a la Televisió Francesa i 
que van emetre diferents televisions europees. 
 
 Oleguer Bellavista va ser, entre altres dedicacions, fundador i 
director de la revista “Correspondència” entre els anys 1963 i 1977; secretari 
del grup dels no alineats de la Assemblea de Catalunya; fundador i secretari 
de “Trobada permanent d’entitats d’església” durant els anys 1975-1981; 
consiliari de la Joventut Obrera Catòlica (JOC), Acció Catòlica Obrera (ACO) i 
Hermandad de Obrera de Acción Católica (HOAC); director de l’Arxiu Històric 
Municipal de Centelles des de la seva fundació l’any 1988 fins al setembre de 
1999; i revisor del catàleg de la JOC i ACO de l’Arxiu Diocesà de Barcelona. 
 
 És Autor de diferents llibres, destacant per la seva referència a la 
nostra ciutat “Evolució de un barri obrer. Almeda. Cornellà” 
 
 L’any 1982 es va secularitzar i va contreure matrimoni amb Pilar 
Martí Sanahuja, de la que posteriorment va enviduar.  
 
 Atesa la seva trajectòria personal, especialment a la Parròquia Sant 
Jaume del barri d’Almeda de la nostra ciutat, defensant incansablement els 
dret humans i els drets de reunió i afiliació dels treballadors, contribuint a la 
lluita per les llibertats democràtiques, sindicals i nacionals de Catalunya, 
posant-se ell i els medis de que disposava al serveis del menys afavorits i 
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possibilitant el desenvolupament dels moviments sindicals, polítics i socials a 
la nostra ciutat i a la Comarca del Baix Llobregat. Va ser , segons les paraules 
de Lluís Maria Xirinachs en el pròleg del llibre “Evolució de un barri obrer. 
Almeda. Cornellà”, “testimoni d’excepció i misteriós geni invisible de la vida del 
barri...un dels principals protagonistes” 
 
 Tenint en compte que el seu treball a Cornellà, i en concret en el 
barri de l’Almeda, i que no ha tingut cap tipus de reconeixement personal fins 
avui, motiu pel qual, i com a conseqüència de la seva sobtada mort, diferents 
col·lectius de la nostra ciutat han fet arribar a aquest Ajuntament la petició de 
fer-li un homenatge per la seva obra i el seu treball, 
 
 Aquesta Alcaldia, atenent totes aquestes raons, ha considerat 
adient proposar al Ple Municipal l’adopció dels següents acords: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Expressar el dol de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat 
per la pèrdua del senyor Oleguer Bellavista Bou, pel seu compromís en 
defensa de la democràcia i la justícia social. 
 
 Segon.- Adoptar el compromís de donar-li el  nom de Oleguer 
Bellavista Bou a un nou espai públic que hagi actualment o que pugui haver 
en el futur en el barri de l’Almeda, en reconeixement per la seva tasca 
desenvolupada durant la seva estada en el barri esmentat en la part expositiva 
del present acord. 
 
 Tercer.- Organitzar en l’esmentat barri de la ciutat un acte 
d’homenatge i de record a la seva persona, com a testimoni de la gratitud del 
municipi de Cornellà i en concret del barri a on va treballar durant tants anys, 
amb la col·laboració i participació de totes aquelles Entitats i Associacions en 
les que va estar i expressin la seva voluntat de estar-hi. 
 
 Quart.- Traslladar al present acord a la família del senyor Oleguer 
Bellavista Bou i a totes les Entitats i Associacions del barri.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo,  es fa una 
explicació del dictamen manifestant que ha estat lamentable la desaparició del 
senyor Oleguer Bellavista, una persona que ha estat lligada sempre a aquesta 
ciutat durant molts anys en diferents etapes i -tal com diu la Moció- es 
destaca tota la seva trajectòria i dedicació, tota la feina que va fer al barri 
d’Almeda i a la ciutat de Cornellà. 
 
 Recordo que aquest estiu quan vam convocar a una sèrie de 
persones ens va ajudar molt a preparar l’Acte de la memòria històrica i 
evidentment, ha estat una pèrdua que ha produït en molta gent que el 
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coneixia i en molta gent que va compartir amb ell aquells moments tan difícils, 
un vuit molt important, tant per la part personal com per la part intel·lectual. 
 
 A partir de la seva desaparició van haver-hi unes propostes per part 
d’algunes entitats, alguna del barri i altres que en aquest moment estan 
treballant tot el tema de la memòria històrica i vàrem considerar que el Ple de 
la seva ciutat pogués prendre tres acords. 
 
 El primer acord seria expressar el dol de l’Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat per la pèrdua del senyor Oleguer Bellavista Bou, pel seu 
compromís en defensa de la democràcia i la justícia social. El segon acord 
seria adoptar el compromís de donar-li el  nom de Oleguer Bellavista Bou a un 
nou espai públic, que hagi actualment o que pugui haver en el futur en el 
barri de l’Almeda, en reconeixement per la seva tasca desenvolupada durant la 
seva estada en el barri. I el tercer acord seria organitzar en l’esmentat barri de 
la ciutat un acte d’homenatge i de record a seva persona, com a testimoni de 
la gratitud del municipi de Cornellà i, en concret, del barri a on va treballar 
durant tants anys, amb la col·laboració i participació de totes aquelles Entitats 
i Associacions en les que va estar i expressin la seva voluntat de estar-hi. 
 
  Haig de dir que en el punt segon hi hauria una esmena perquè la 
majoria de grups hem considerat que seria factible, ja que hi ha un espai al 
barri –i ho dic per no portar-ho una altra vegada al Ple- que és on està 
l’Església d’Almeda i que no té nom i, per tant, proposaríem que es donés a 
aquell espai, a aquella plaça, i ja veuríem com podríem fer després l’acte allí 
amb nom d’Oleguer Bellavista. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que estan completament 
d’acord. Vaig conèixer personalment a Mossèn Oleguer, ja que vaig néixer al 
barri d’Almeda i ell va aconseguir que un barri marginal -tal com era el barri 
d’Almeda en aquella època- els ciutadans d’aquell barri sentíssim orgull de 
pertànyer a Almeda, per la tasca que va fer al barri. Era un barri treballador i 
va servir d’ajuda  per a tots els treballadors de tota la ciutat, inclús del Baix 
Llobregat, per tant, crec que mereix aquest reconeixement que li farem. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d’ERC-
AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus, per manifestar que també votaran 
a favor i sobretot ens congratulem molt de la proposta que l’Associació per a la 
recuperació de la memòria històrica, ha fet. Que hi hagi hagut la sensibilitat, 
com durant bastants anys ha tingut el Govern de la ciutat,  i s’intenti per tots 
els mitjans que ningú oblidi que l’arribada de la democràcia no ha estat un 
regal, sinó que ha estat fruit de moltes lluites de molta gent. 
 
 Ens congratulem sobretot pel fet de l’Oleguer perquè moltíssima 
gent el coneixia, vam estar molts anys amb ell, i sobretot perquè em sembla 
un fet molt important ja que és la primera vegada que intentem fer un 
homenatge a una persona que no va estar lligada a cap partit polític. 
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 Cal reconèixer el paper que va jugar el PSU durant els anys de lluita 
antifranquista -perquè sinó seria oblidar la història- però també és veritat que 
va haver-hi molts milers de persones que no estaven adscrites a cap partit, i 
tots sabem que l’evolució de la història i les mobilitzacions i la lluita que va 
haver-hi en aquesta comarca -sobretot a Cornellà- no la van realitzar 
únicament els líders que avui són coneguts i que són un exemple per a molta 
gent com nosaltres, sinó que també la van realitzar molta gent anònima que 
jugaven un paper molt fonamental com és el cas de l’Oleguer perquè, per 
exemple, totes les impressions clandestines es feien a la Rectoria d’Almeda 
jugant-se el tipus com se’l jugava. 
 
 Nosaltres creiem que aquest és el camí a fer, treure una miqueta de 
l’oblit a la gent oblidada, a la gent que no ha estat a primera fila i, sobretot, un 
reconeixement -com ja es va fer fa uns mesos- a tota aquella gent que no 
jugaven un paper de primera fila ni eren líders recuperats i assenyats dins la 
nostra ciutat.  
 
 Tot seguit pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, 
com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que votarem a 
favor per varis motius. 
 
 El primer per coherència amb el nostre talant i la nostra manera 
d’entendre la política. Votarem a favor per varis motius -com he dit- perquè 
entenem que és una proposta de les entitats de la ciutat i representa als veïns 
de Cornellà perquè el senyor Oleguer Bellavista té una trajectòria que la 
majoria coneixem i respectem. El PP de Cornellà entén i defensa la pluralitat 
d’aquesta ciutat, amb fets, no amb paraules enganyoses com hem demostrat 
en nombroses ocasions, entén i respecta el pensament dels altres encara que 
no coincidim. 
 
 Hem votat a favor propostes que s’han presentat sense important-
nos el color polític de qui ho ha fet, pensant sempre en la ciutadania i en la 
pluralitat. No ens agrada el sectarisme. No ens agrada l’exclusió de ningú 
democràtic, no diem “no” per fer la punyeta, al contrari, diem “no” quan 
creiem que aquest “no” és el que hem de dir. I diem “sí” quan el que es 
proposa respon als sentiments d’altres ja que -com he dit- respectem encara 
que no siguin els nostres, i atès que creiem en la pluralitat d’aquesta ciutat, 
pensem que els seus carrers i places han de ser el reflex d’aqueixa pluralitat.  
 
 A Cornellà hi ha ciutadans/nes de tots els pensaments polítics, 
representats en el nombre de regidors/es en aquest Consistori, just és, doncs, 
que en els seus espais públics es vegi aquesta diversitat. 
 
 Nosaltres hem votat a favor de gairebé tots els noms dels espais 
públics d’aquesta ciutat, l’últim va ser en el Ple passat en el cas del senyor 
Ernest Lluch, el carrer del Rugbi o Can Corts. Podríem recordar algunes coses 
que s’han dit aquí quan la proposta de noms per a carrers o places ha vingut 
del Grup del Partit Popular, com ha estat el cas de Joan Pau II.  
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 No hem referiré a allò dit des d’ERC-AM que ¡Déu n’hi do!. Ho 
obviaré, em referiré a un grup que sembla que té a veure amb aquesta 
proposta i que en les seves files sé que abunden persones relacionades amb 
l’església. I ja en el títol del seu butlletí, els d’Iniciativa i EUA, sembla mentida 
que succeeixi a Cornellà una mostra, com a mínim, de prepotència, per no 
donar altres qualificatius, que trencaria l’esperit de bona voluntat nadalenca 
que avui tenim. Consideren Cornellà el seu feu, o sigui, tots ateus, laics o 
comunistes, ningú segons ells en aquesta ciutat pot voler que el nom del Papa 
més estimat de la història tingui el seu record en una plaça o carrer.  
 
 Deien que votaven en contra perquè no trobaven valors positius en 
la figura del Papa per a donar-li aquest honor i amb aquestes paraules han 
ofès a moltes persones, i no faré comparacions amb la personalitat proposada 
avui. Crec que no cal. Sobren les paraules. Els animo des d’aquí a partir d’ara 
a ser més tolerants amb els sentiments i amb els valors dels altres. 
Segurament si depengués de vostès tindríem un carrer amb el nom del 
Comandant Castro, o qui sap amb quin altre personatge que segons vostès 
tindria més talent i valors positius que un Papa estimat i admirat per milions 
de persones, algunes d’elles sense ser catòliques. 
 
 Votem a favor perquè entenem que la persona del senyor Oleguer ha 
fet un treball en la ciutat de Cornellà digne de tenir en compte per tots els 
pensaments polítics, inclús els del PP de Cornellà. Gràcies en nom de tots els 
que represento. 
 
  
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal d'ICV-EA-EPM, senyor Miguel López Sánchez, com a Portaveu del 
Grup Municipal d’ICV-EA-EPM. 
   

 Seguidament pren la paraula la Regidora del Grup Municipal d'ICV-
EA-EPM, senyora Carmen Romero López, per manifestar que parlar a l’últim 
lloc té els seus problemes.  
 
 Nosaltres hem proposat una esmena al segon punt que és on es 
refereix a donar el nom d’un lloc públic, d’una plaça o d’alguna cosa així, i 
inclús l’Alcalde ja ha fet una proposta concreta.  
 
 En primer lloc, estem totalment d’acord amb l’esperit que 
representa aquesta Moció. Sabem que el senyor Oleguer Bellavista és 
mereixedor de qualsevol reconeixement que es vulgui fer en aquesta ciutat i 
molt concretament en el barri d’Almeda. Sabem també que ell va col·laborar 
moltíssim en l’acte que es va fer el 10 de setembre i que l’esperit que va 
mantenir en aquell moment de recordar a tota la gent anònima, a tota la gent 
en general que van lluitar en plena dictadura franquista, en aquell moment, 
crec que ell estava dient una mica com volia també que se’l recordés a la 
pròpia ciutat de Cornellà. 
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 Penso que és totalment mereixedor de rebre qualsevol tipus 
d’homenatge, però també crec que s’ha de tenir en compte un criteri 
d’oportunitat i possiblement aquest és el criteri d’oportunitat que es considera 
en aquest moment, però nosaltres pensem que no podem donar noms a tots 
els carrers de Cornellà de tota la gent que seria mereixedora d’estar en els 
carrers de Cornellà perquè hi ha molta gent que té mèrits per estar 
reconeguda en qualsevol carrer. 
 
 Creiem que és més important fer un acte propi de reconeixement 
dels seus mèrits, com ja es va fer -per exemple- la setmana passada la missa a 
l’àmbit cristià, però també pensem que mantenint el  mateix esperit que es va 
fer en l’acte del 10 de setembre, hauríem d’anar a buscar fórmules més 
globals, més democràtiques de reconeixement de molta altra gent que van 
lluitar des del seu àmbit, des de la seva feina, des del seu compromís personal 
i que també van passar per unes situacions difícils i que segurament no 
posarem el nom de tots els lluitadors que van estar en Pirelli, en Siemens, etc. 
 
 Per tant, la nostra esmena va una mica en aquest sentit, en el sentit 
de dir que creiem que és mereixedor, que és una persona que mereix el nostre 
respecte, que el vam conèixer molt properament i que va ser una persona 
magnífica i compromesa amb la ciutat que no l’havia vist néixer, però sí que la 
va fer seva d’adopció. Però d’alguna manera hem de mesurar una mica també 
quin tipus de reconeixements en els espais públics podem fer de les persones 
en particular. 
 
 A la representant de PP, no li contesto. 
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestat que és evident, ja que estem parlant de la Moció. 
 
 També intentaria fer una certa reflexió, ja que crec que una figura 
com aquesta no pot provocar discrepàncies, perquè l’oportunitat es dóna. 
Moltes vegades hi ha l’oportunitat però potser no hi ha la disponibilitat de 
l’espai. En aquesta ocasió es dóna en el mateix barri on aquesta persona va 
realitzar part de tota la seva trajectòria i hi ha la possibilitat. És evident que 
de totes les persones no es podran donar a espais perquè no hi hauran 
disponibilitats, però  aquest no és el cas i quedaria una mica rar que una 
persona que sempre ha estat reconeguda per unanimitat provoqui en aquest 
Ple avui una discrepància si hem que donar-li el nom a un espai. Em 
semblaria una mica estrany i poc reflexiu, per tant, jo demanaria als 
company/es d’ICV-EA-EPM, que reconsiderin la seva postura i que això sigui 
un acord unànime. 
 
 Novament pren la paraula la Regidora-Delegada del Grup Municipal 
d'ICV-EA-EPM, senyora Carmen Romero López, per manifestar que nosaltres 
hem dit des del començament que no tenim cap problema. Jo vaig estar 
personalment el dia de la missa davant la plaça i he vist que la plaça no té 
nom perquè és un lloc que tampoc afecta a cap habitatge ni res, perquè això 
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és avinguda Pau Picasso cantonada a no sé què, no sé quants, i ja sé quina és 
la raó de l’oportunitat en aquest moment.  
 
 Nosaltres estem d’acord en donar-li el nom a aquest espai, l’única 
cosa és que voldríem també que quedés -en tot cas si voleu com a prec o de la 
manera que sigui- que es poden fer altres tipus també de reconeixements en 
espais públics que siguin més globals, més generals, dedicats a tota la gent, 
perquè arribarà el moment en què tota aquesta gent que té una memòria 
fantàstica que ens ha donat un legat molt important, s’acabaran morint 
perquè ja tenen una certa edat i aleshores acabarem la nomenclatura de tots 
els carrers i no tindrem prou espai per reconèixer a tota la gent que és 
mereixedora de tenir un espai de reconeixement. 
 
 Després d’això la Moció queda redactada en els termes següents:  
 
 

 “El dia 29 de novembre de 2005 va morir a Centelles el senyor 
Oleguer Bellavista Bou a la edat de 77 anys. 
 
 Va néixer a Sabadell el 5 de març de 1928 en una família 
treballadora. Va ser sacerdot durant 28 anys, més de deu anys a la parròquia 
de Sant Jaume del barri d’Almeda de la nostra ciutat. 
 
 Durant aquest període va obrir les portes de la parròquia per tal de 
que es poguessin reunir els treballadors, els veïns, les organitzacions 
clandestines, els col·lectius de joves.... . Això va permetre que l’any 1965 es 
poguessin  fer les reunions que van permetre fundar les Comissions Obreres 
del Baix Llobregat. 
 
 La seva voluntat de servir i ajudar als demés, de possibilitar 
l’exercici del dret de reunió dels treballadors, de contribuir als medis en la 
lluita per les llibertats i la democràcia, posant l’església al servei dels més 
pobres, el va enfrontar a l’Església Oficial i al poder franquista. 
 
 Va testificar en favor dels 16 treballadors jutjats pel Tribunal de 
Orden Público (tribunal repressor del regim franquista) que van ser detinguts 
junts amb altres 26 companys el 22 de abril de 1927 a la sortida d’una reunió 
en l’església d’Almeda, i a l’any 1970 li van retirar el passaport per unes 
declaracions que va realitzar en contra de la dictadura a la Televisió Francesa i 
que van emetre diferents televisions europees. 
 
 Oleguer Bellavista va ser, entre altres dedicacions, fundador i 
director de la revista “Correspondència” entre els anys 1963 i 1977; secretari 
del grup dels no alineats de la Assemblea de Catalunya; fundador i secretari 
de “Trobada permanent d’entitats d’església” durant els anys 1975-1981; 
consiliari de la Joventut Obrera Catòlica (JOC), Acció Catòlica Obrera (ACO) i 
Hermandad de Obrera de Acción Católica (HOAC); director de l’Arxiu Històric 
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Municipal de Centelles des de la seva fundació l’any 1988 fins al setembre de 
1999; i revisor del catàleg de la JOC i ACO de l’Arxiu Diocesà de Barcelona. 
 
 És Autor de diferents llibres, destacant per la seva referència a la 
nostra ciutat “Evolució de un barri obrer. Almeda. Cornellà” 
 
 L’any 1982 es va secularitzar i va contreure matrimoni amb Pilar 
Martí Sanahuja, de la que posteriorment va enviduar.  
 
 Atesa la seva trajectòria personal, especialment a la Parròquia Sant 
Jaume del barri d’Almeda de la nostra ciutat, defensant incansablement els 
dret humans i els drets de reunió i afiliació dels treballadors, contribuint a la 
lluita per les llibertats democràtiques, sindicals i nacionals de Catalunya, 
posant-se ell i els medis de que disposava al serveis del menys afavorits i 
possibilitant el desenvolupament dels moviments sindicals, polítics i socials a 
la nostra ciutat i a la Comarca del Baix Llobregat. Va ser , segons les paraules 
de Lluís Maria Xirinachs en el pròleg del llibre “Evolució de un barri obrer. 
Almeda. Cornellà”, “testimoni d’excepció i misteriós geni invisible de la vida del 
barri...un dels principals protagonistes” 
 
 Tenint en compte que el seu treball a Cornellà, i en concret en el 
barri de l’Almeda, i que no ha tingut cap tipus de reconeixement personal fins 
avui, motiu pel qual, i com a conseqüència de la seva sobtada mort, diferents 
col·lectius de la nostra ciutat han fet arribar a aquest Ajuntament la petició de 
fer-li un homenatge per la seva obra i el seu treball, 
 
 Aquesta Alcaldia, atenent totes aquestes raons, ha considerat 
adient proposar al Ple Municipal l’adopció dels següents acords 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Expressar el dol de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat 
per la pèrdua del senyor Oleguer Bellavista Bou, pel seu compromís en 
defensa de la democràcia i la justícia social. 
 
 Segon.- Adoptar el compromís de donar-li el  nom de Oleguer 
Bellavista Bou a l’espai situat a costat de l’Església d’Almeda, en 
reconeixement per la seva tasca desenvolupada durant la seva estada en el 
barri esmentat en la part expositiva del present acord. 
 
 Tercer.- Organitzar en l’esmentat barri de la ciutat un acte 
d’homenatge i de record a la seva persona, com a testimoni de la gratitud del 
municipi de Cornellà i en concret del barri a on va treballar durant tants anys, 
amb la col·laboració i participació de totes aquelles Entitats i Associacions en 
les que va estar i expressin la seva voluntat de estar-hi. 
 
 Quart.- Traslladar al present acord a la família del senyor Oleguer 
Bellavista Bou i a totes les Entitats i Associacions del barri.” 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 117 del Reglament Orgànic Municipal, 
i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
 
ÀREA D’INTERIOR I COMERÇ 
 
 
 1.- Adjudicar a l’empresa Educare XXI, S.L. el contracte de 
gestió del servei públic de gestió i funcionament de l’Escola Bressol 
Municipal Almeda.  
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 MOCIÓ 
 
 “Vist l’expedient instruït per la contractació amb les següents 
característiques: 
Objecte del contracte: Gestió del servei públic de gestió i funcionament de la 
Escola Bressol Municipal Almeda. 
Tramitació: Ordinària 
Procediment d’adjudicació: Obert 
Forma d’adjudicació: Concurs 
 
 Atès que les proposicions admeses a la licitació son les següents 
empreses: 
 
3 
4 
5 
6 
7 

ASSOCIACIÓ PER A LA CREACIÓ D'ESTUDIS I PROJECTES SOCIALS (C.E.P.S) 
ZIZA ZAGA, S.A. 
EDUCARE XXI, S.L. 
CLECE, S.A. 
SIMPHONIE WORK & LIFE CONCILIATION, S.L. 

  
 Així mateix la proposició de las següents empreses no han resultat 
admeses a licitació per no haver subsanat la documentació requerida: 
 

1 JARDÍ D'INFANTS L'ESTEL BLAU S.L.  
2     ESCALER, S.C.C.L. 

 
 Atès que la Mesa de Contractació es va reunir per procedir a la 
valoració de les ofertes presentades, proposant l’adjudicació a l’empresa 
EDUCARE XXI, S.L., per ser l’oferta més avantatjosa per aquest Ajuntament i 
complir tots els requisits fixats al Plec de Condicions aprovat per regir el 
present procediment. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adjudicar a l’empresa EDUCARE XXI, S.L., el contracte de 
Gestió del servei públic de gestió i funcionament de la Escola Bressol 
Municipal Almeda, amb estricta subjecció al Plec de Condicions Econòmic-
Administratives aprovat pel Ple de data 29 de juny de 2005, i a la seva oferta. 
 
 Segon.- Establir com a preu màxim del contracte, 434.873,53.- 
euros (IVA exclòs), per curs escolar.  
 
 Tercer.- Fixar la garantia definitiva en la quantitat de 86.974,71.- 
euros, de conformitat amb el Plec de Condicions particulars, la qual haurà 
d’ingressar el contractista en el termini de 15 dies següents, a comptar de la 
recepció del present acord. De no acomplir-se aquest requisit, per causes 
imputables a l’adjudicatari, l’Ajuntament declararà resolt el contracte. 
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 Quart.- Retornar la garantia provisional per un import de 
48.080,98.- euros als licitadors següents: 
 
1 JARDÍ D'INFANTS L'ESTEL BLAU S.L.  (ingressat en Tresoreria) 
2 
3 
 
4 
6 
7 

ESCALER, S.C.C.L. 
ASSOCIACIÓ PER A LA CREACIÓ D'ESTUDIS I 
PROJECTES SOCIALS (C.E.P.S) 
ZIZA ZAGA, S.A. 
CLECE, S.A. 
SIMPHONIE WORK & LIFE CONCILIATION, S.L. 

 (ingressat en Tresoreria)  
(ingressat en Tresoreria) 
(ingressat a l’Òrgan de 
Contractació) 
(ingressat en Tresoreria) 
(ingressat en Tresoreria) 

    
 
 Cinquè.- Formalitzar aquest contracte en document administratiu 
de conformitat al que disposa l’article 54 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
 Sisè.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, de conformitat amb allò que preveuen els articles 58, 93 i 118 
del Reial Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Setè.- Posar l’expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l’article 89.3, en 
concordança amb l’article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Vuitè.- Notificar la present resolució a l’Institut Municipal 
d’Educació (IME), la Intervenció Municipal, a l’adjudicatari, així com a la resta 
de participants.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, si no he entès malament, em consta que es va 
explicar a tots els Grups Municipals que, si fos possible, passaria -per qüestió 
de les dates de la Mesa de Contractació- i  es portaria avui al Ple perquè són 
temes importants per a la ciutat i que no poden esperar a un altre Ple. 
 
 Voldria dir, pel que fa al nom de les escoles bressol, que no hem 
posat nom, hem dit Almeda i Can Suris,  però aquests no seran els noms 
perquè, a més a més, no és possible que els noms coincideixin per part del 
Departament d’Educació, i hem de deixar constància que això no és possible, 
ho dic perquè ara apareix aquí com Escola Bressol Almeda i Can Suris, en el 
tema de la construcció, però s’haurà de posar altres noms que ja estan 
buscant al Departament. 
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 A continuació intervé el President-Delegat de la Comissió 
Informativa d’Interior i Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, per manifestar 
que adjudiquem a l’Empresa Educare XXI, SL,aquest contracte de gestió, on 
es van presentar cinc empreses, i segons es desprèn dels informes tant tècnics 
com econòmics, l’empresa que ha resultat guanyadora en la fase de concurs 
ha estat aquesta. 
 
 Es van presentar a part d’aquesta, Ziga Zaga, SA, CEPS, Simphonic 
Work, SL i CLECE, SA, i com he dit abans l’oferta més avantatjosa era la 
d’Educare XXI, tenint en compte els informes tècnics i econòmics. 
 
 Intervé seguidament la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que no van poder anar 
a la Comissió Informativa extraordinària que es va fer, però he pogut parlar 
amb el senyor Sergio Fernández abans de començar el Ple perquè em fes “cinc 
cèntims” d’aquest punts, però tenim un dubte que, si pogués ser, ens 
agradaria que se’ns contestés ara. Ens ha semblat entendre que el que estem 
fent és la concessió de tota la gestió del servei, per tant tot, excepte la neteja 
segons ens ha comentat. I volem saber el criteri pel qual si fins ara totes les 
escoles bressol eren de gestió municipal, ¿per què en aquesta es contracta el 
servei amb una altra empresa i no es fa, per tant, com a gestió municipal.? 
 
 Pren novament la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, crec que arribeu tard, ja que es va aprovar en el 
Plec de Condicions i veu votar a favor. El Plec de Condicions ja deia que la 
gestió que es faria seria d’aquest tipus. La neteja la farà la mateixa empresa, i 
la gestió serà la mateixa a nivell municipal, només ho fem per un tema de 
gestió que en aquests moments ja tenim dificultats per tot el tema de 
suplències i gestió del personal, però el control, la tutela, allò que és l’esquema 
pedagògic i tot això és municipal. És el mateix allò que serà l’espai educatiu i 
tot el tema de cuina, la resta de coses, manteniment i tot això depèn de 
l’Ajuntament, i el que fa el Plec de Condicions –si recordeu quan es va 
aprovar- és que tot el material i el mobiliari a càrrec de l’empresa després 
s’haurà d’amortitzar i s’haurà de finançar des del pressupost. L’idea és que 
quan vam comentar que posàvem en marxa totes les noves escoles és que 
serien gestionades d’aquesta forma, ho fem nosaltres i ho fan tots els 
ajuntaments i no passa res, o sigui que en això no som innovadors. 
 
 Intervé novament la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar  que no ens recordàvem sinó no 
ho haguéssim preguntat. Segurament hi havia passat pel Ple però no hi 
havíem entès que era la gestió de tot plegat, en tot cas, entenem que la tutela 
de la gestió i del sistema educatiu és el mateix que les altres escoles i si és 
així, ens corroboreu, i el nostre vot seria favorable. 
 
 Pren novament la paraula el senyor Alcalde, per dir que, a més a 
més, el tema de matriculació i tot això dependrà de nosaltres, ja que això no es 
pot delegar. 
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 Seguidament pren la paraula la Regidora del Grup Municipal d'ICV-
EA-EPM, senyora Carmen Romero López, per manifestar que volia fer un 
comentari sobre allò que ha dit el senyor Alcalde de què no podia tenir el 
mateix nom que l’escola. Només vull recordar que en el Ple de març de 2001, a 
proposta del Consell de la Dona, ens van facilitar quatre o cinc noms de 
persones de Cornellà. 
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde per manifestar que 
estem parlant de l’adjudicació i, per tant, parlem d’això. 
 
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 2.- Adjudicar a Construcciones Pérez Villora, S.A. el contracte 
de les obres de l’Escola Bressol a Can Suris. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist l’expedient instruït per la contractació amb les següents 
característiques: 
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Objecte del contracte: Contractació de les obres de l’Escola Bressol a Can 
Suris. 
Tramitació: Ordinària 
Procediment d’adjudicació: Obert 
Forma d’adjudicació: Concurs 
 
 Atès que les proposicions admeses a la licitació són les següents 
empreses: 
 
1 
2 
3 
4 
5 
 
 

CONSTRUCCIONES PEREZ VILLORA, S.A. 
HERMANOS SORO, S.L. 
COOPERATIVA DE CONSTRUCCIONES DEL BAIX LLOBREGAT 
CONSTRUCCIONES Y MANTENIMIENTO G2, S.A. 
AGBAR INSTALACIONES, S.L. 

  

  
 Atès que la Mesa de Contractació es va reunir per procedir a la 
valoració de les ofertes presentades, proposant l’adjudicació Construcciones 
Pérez Villora, S.A., per ser l’oferta més avantatjosa per aquest Ajuntament i 
complir tots els requisits fixats al Plec de Condicions aprovat per regir el 
present procediment. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adjudicar a Construcciones Pérez Villora, S.A., el contracte 
de les obres de l’Escola Bressol a Can Suris, amb estricta subjecció al Plec de 
Condicions Econòmic-Administratives aprovat per l’Ajuntament Ple en sessió 
de data 27 d’octubre de 2005, i a la seva oferta. 
 
 Segon.- Establir com a preu del contracte, 1.040.193 euros IVA 
Inclòs. 
 
 Tercer.- Fixar la garantia definitiva en la quantitat de 41.607,72 
euros, de conformitat amb el Plec de Condicions particulars, la qual haurà 
d’ingressar el contractista en el termini de 15 dies següents, a comptar de la 
recepció del present acord. De no acomplir-se aquest requisit, per causes 
imputables a l’adjudicatari, l’Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 Quart.- Retornar la garantia provisional per un import de 23.700.- 
euros als licitadors següents : 
 
 
HERMANOS SORO, S.L (ingressat en Tresoreria) 
COOPERATIVA DE CONSTRUCCIONES             (ingressat en Òrgan de Contractació) 
DEL BAIX LLOBREGAT                                 
CONSTRUCCIONES Y MANTENIMIENTO  G2       (ingressat en Òrgan de Contractació)               
AGBAR INSTALACIONES, S.L. (ingressat en Òrgan de Contractació)       
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 Cinquè.- Formalitzar aquest contracte en document administratiu 
de conformitat al que disposa l’article 54 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
 Sisè.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, de conformitat amb allò que preveuen els articles 58, 93 i 118 
del Reial Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Setè.- Posar l’expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l’article 89.3, en 
concordança amb l’article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Vuitè.- Notificar la present resolució al Departament d’ Urbanisme, 
la Intervenció Municipal, a l’adjudicatari, així com a la resta de participants. 
 
 Novè.- Autoritzar la despesa de tramitació anticipada,  amb 
aplicació als exercicis i pels imports següents:  
 
Exercici  Partida    Import 
2006        51423 C0 62200                             1.040.193,00 euros. 
 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos, i sotmetre 
l’eficàcia d’aquest contracte a la condició suspensiva de crèdit adequat i 
suficient per l’exercici 2006, en el que normalment hi ha crèdit.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que s’han presentat cinc empreses: Construcciones Pérez Villora, 
SA, AGBAR, SL, Hermanos Soro, SL, Cooperativa de Construcciones del Baix 
Llobregat i G2, SA. 
 
 En aquest cas el tipus era d’1.185.000,- euros i l’empresa que se’l 
emporta, que és Construcciones Pérez Villora, SA, a part de tenir el millor 
informe tècnic també era la més barata i ha resultat la més avantatjosa per a 
l’Ajuntament i per això proposem l’adjudicació. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 3.- Adjudicar a l’empresa Cooperativa de Construcciones del 
Baix Llobregat, S.C.C.L. el contracte de Conservació i reparació de les 
infraestructures urbanes.   
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist l’expedient instruït per la contractació amb les següents 
característiques: 
Objecte del contracte: Conservació i reparació de les infraestructures urbanes. 
Tramitació: Ordinària. 
Procediment d’adjudicació: Obert 
Forma d’adjudicació: Concurs 
 
 Atès que les proposicions admeses a la licitació són les següents 
empreses: 
 
2 U.T.E COPTALIA, S.A.U. – COPCISA, S.A. 
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3 
4 
5 
6 

ROMERO GAMERO, S.A. 
COOPERATIVA DE CONTRUCCIONES DEL BAIX LLOBREGAT, S.C.C.L. 
STACHYS, S.A. 
ACSA AGBAR CONSTRUCCIÓN, S.A. 

 
  Així mateix la proposició de la següent empresa no ha resultat 
admesa a licitació per no haver subsanat la documentació requerida. 
 
 1 API CONSERVACIÓN, S.A. 
  
 Atès que la Mesa de Contractació es va reunir per procedir a la 
valoració de les ofertes presentades, proposant l’adjudicació a l’empresa 
Cooperativa de Construcciones del Baix Llobregat, S.C.C.L., per ser l’oferta 
més avantatjosa per aquest Ajuntament i complir tots els requisits fixats al 
Plec de Condicions aprovat per regir el present procediment. 
 
 Vist les al·legacions presentades per l’empresa API Conservación 
S.A. a no acceptació de la seva oferta i la proposta de la Mesa de Contractació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adjudicar a l’empresa Cooperativa de Contrucciones del 
Baix Llobregat, S.C.C.L., el contracte de Conservació i reparació de les 
infraestructures urbanes, amb estricta subjecció al Plec de Condicions 
Econòmic-Administratives aprovat pel Ple de data 27 d’octubre de 2005, i a la 
seva oferta. 
 
 Segon.- Establir com a preu màxim del contracte, 2.404.049.- euros 
(IVA Inclòs), distribuïts en dos anualitats, 1.502.531.- euros (IVA inclós) per 
l’any 2006, i 901.518.- euros (IVA inclós) per l’any 2007. 
 
 Tercer.- Fixar la garantia definitiva en la quantitat de 96.161,96.- 
euros, de conformitat amb el Plec de Condicions particulars, la qual haurà 
d’ingressar el contractista en el termini de 15 dies següents, a comptar de la 
recepció del present acord. De no acomplir-se aquest requisit, per causes 
imputables a l’adjudicatari, l’Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 Quart.- Retornar la garantia provisional per un import de 
48.080,98.- euros als licitadors següents : 
 
1 API CONSERVACIÓN, S.A.  (ingressat en Tresoreria) 
2 
3 
5 
6 

U.T.E COPTALIA, S.A.U. – COPCISA, S.A. 
ROMERO GAMERO, S.A. 
STACHYS, S.A. 
ACSA AGBAR CONSTRUCCIÓN, S.A. 

 (ingressat a l’Òrgan de Contractació) 
(ingressat a l’Òrgan de Contractació) 
(ingressat a l’Òrgan de Contractació) 
(ingressat en Tresoreria) 
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 Cinquè.- Formalitzar aquest contracte en document administratiu 
de conformitat al que disposa l’article 54 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
 Sisè.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, de conformitat amb allò que preveuen els articles 58, 93 i 118 
del Reial Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Setè.- Posar l’expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l’article 89.3, en 
concordança amb l’article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Vuitè.- Notificar la present resolució al Departament de Via Pública, 
la Intervenció Municipal, a l’adjudicatari, així com a la resta de participants. 
  
 Novè.- Autoritzar la despesa de tramitació anticipada,  amb 
aplicació als exercicis i pels imports següents: 
 
 
Exercici    Partida Pressupostària                                            Import 
 
2006 51 511 A0 6110400     1.001.687,33 
2006 14 511 A0 6110400        500.843,67 
2007 51 511 A0 6110400                          676.138,50 
2007        14 511 A0  6110400        225.379,50 
 
 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos i sotmetre 
l’eficàcia d’aquest contracte a la condició suspensiva de crèdit adequat i 
suficient per l’exercici 2006, 2007, en el que normalment hi ha crèdit. 
 
 Desè.- Desestimar les al·legacions presentades per l’empresa API 
Conservación, SA, en relació a la no admissió de la seva proposta per manca 
de documentació acreditativa del requisits establerts al Plecs de Condicions.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que aquest contracte que és per a dos anys, comença ara al gener 
de 2006. S’han presentat cinc empreses: Cooperativa de Construcciones del 
Baix Llobregat, Stachys, SA, ROGASA, SA, COPTALIA, i ACSA AGBAR, SA. En 
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aquest cas el que es feia en el tema econòmic era un descompte sobre els 
preus de l’ITEC, i la més avantatjosa ha estat la Cooperativa que donava un 
descompte d’un 15% sobre aquests preus i també l’informe tècnic deia que les 
condicions que ens presentàvem eren les més avantatjoses, per la qual cosa, 
tant tècnicament com, econòmicament era la millor i per això proposem 
l’adjudicació a aquesta empresa. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 

II 
 
 

PART DE CONTROL 
 
 
MOCIÓ DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM, sobre els 
criteris de sostenibilitat dels horts urbans. 
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 MOCIÓ 
 
 “Atès que recentment ha estat aprovat el primer hort urbà a la 
nostra ciutat. 
 
 Atès que entenem que aquesta ha de ser una activitat modèlica 
dintre de la sostenibilitat mediambiental que ha de representar aquest espai. 
 
 Atès que sempre hem entès aquest espai com un lloc on els infants 
de la nostra ciutat aniran a veure com es treballa un conreu, i podran copsar  
quines pràctiques es fan servir per tal de d’aprofitar aigües, reutilitzar el verd i 
fer compost,  per tal d’estalviar energies. 
 
 El Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya proposa al 
plenari l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Que en les normes d’ús  d’aquest espai s’hagi de complir i 
considerar les següents bones pràctiques, per tal de fer d’aquest un espai verd 
sostenible: 
 

- Que el rec s’ha de realitzar per sistema gota a gota, i no per 
inundació, i procurant que l’últim tipus d’aigua a utilitzar sigui el 
de la xarxa (aigua potable) això és, que la preferència de rec sigui 
amb aigües del Canal de la Infanta, de pluja, o reutilitzades. 

 
- Que la producció ha de ser ecològica, evitant la utilització de tota 

mena de biocides (entenem que no s’ha d’emprar qualsevol mena 
d’insecticida o fertilitzant que malmeti el sòl, no estem parlant 
d’una producció agrícola intensiva) 

 
 Segon.- Que es prevegin espais habilitats per fer compostatge, ja 
sigui a nivell global o  bé a nivell de cada parcel·la. 
 
 Tercer.- Que una part de l’electricitat ha de ser generada per 
plaques fotovoltaiques (per l’enllumenat dels banys).” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  de la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a Portaveu del 
Grup Municipal d’ERC-AM, es fa una explicació de la Moció, manifestant que 
la hem presentat perquè  entenem que ja ha passat la primera fase en la que 
ja existeix l’espai i com serà urbanitzat, per tant, creiem que era un bon 
moment per intentar fer una aportació en quant a quins punts haurien de 
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tenir les bases per donar la concessió d’aquests espais a les persones que 
gestionarien cadascun d’aquests horts. 
 
 En el primer acord proposem al Ple la utilització de l’aigua de la 
forma més curosa que és el sistema gota a gota i el tema de no utilitzar 
fertilitzants. El segon acord aniria en la línia de què es prevegin els espais per 
compostatge, ja sigui a nivell global de tot l’espai dels horts o en cada parcel·la 
que hi hagi un petit espai perquè ho utilitzin i, en el tercer acord, que una part 
de l’electricitat que s’utilitzi en el tema de l’enllumenat del banys que sigui 
generada per plaques fotovoltaiques. 
 
 Aquests són tres punts que entenem que no estaven en l’estructura 
dels horts, i creiem que les persones quan puguin apuntar-se  i gestionar 
aquests horts haurien d’utilitzar aquest sistema. 
 
 A continuació intervé la Regidora-Delegada de l’Àrea de Medi 
Ambient i Sostenibilitat, senyora Carmen Romero López, per manifestar que el 
primer que s’ha presentat al Ple, el que vam aprovar l’altre dia, era només el 
projecte urbanístic, una mica era la configuració del terreny, de quina manera 
s’havien de fer, quines parcel·les hi havia, de quina mida eren cada una de les 
parcel·les, etc. 
 
 Allà es preveuen algunes de les coses que es demanen en aquesta 
Moció i, a més, després hi haurà un Reglament d’ús i unes normes de 
funcionament que encara estan per desenvolupar i acabar de veure i que 
preveu que aquest sigui un espai verd i sostenible.  
 
 Tothom estem d’acord en aquest moment -i ja ho preveia també el 
propi Pla urbanístic- que el millor sistema per regar no seria amb aigua de la 
xarxa, que seria amb aigües del canal, però no sabem el cabal que tindrà el 
canal en aquell moment, si donarà o s’ha de fer una cisterna per seguretat per 
poder regar el dia que sigui necessari.  
 
 Respecte de si el millor sistema és el gota a gota, evidentment és el 
que produeix més estalvi, en canvi els regants de tota la vida, la gent que és de 
pagès, diuen que no és el millor sistema i precisament algunes persones del 
Grup d’ERC-AM que són els interlocutors que tenim per a aquest tema, no 
estarien a favor de què fos gota a gota, perquè no és el reg més adequat, en 
algun moment també s’obtura molt, o sigui té altres problemes, des del punt 
de vista sostenible és evident que és el que més estalvia, però que sigui el 
millor, doncs està per veure. 
 
 Per altra banda, en el Reglament ja sortirà clarament que no es 
poden utilitzar biocides i que hi haurà compostadors, perquè està previst que 
hi hagi una mena de femer ja sigui comunitari o sigui de cada carrer, que 
d’alguna manera no ocupi massa, perquè sinó les parcel·les potser també es 
queixarien perquè queden massa petites. Crec que en l’esperit està en aquest 
moment estudiat i recollit i ja ho tenim en compte, o sigui qualsevol de les 
coses que es diuen aquí ja les tenim en compte. 
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 En el cas de l’electricitat generada per plaques fotovoltaiques està 
per veure, segurament que de les inversions que farem pugui sortir aquesta 
possibilitat i sinó ho demanarem a través de la Diputació, com ara ho hem 
demanat per la deixalleria la qual tindrà també unes plaques fotovoltaiques  
pel seu subministrament propi i el mateix faríem en el cas dels horts, si 
d’entrada no poguessin estar previstes. 
 
 Crec que la Moció, -en principi- ens ve a reforçar allò que nosaltres 
ja teníem previst i que, d’altra banda, és fruit de converses amb molta gent, 
que no és que només ho hàgim pensat des del Departament de Medi Ambient 
o des d’Urbanisme sinó que han estat converses amb les persones que han 
estat més interessades en aquest tema. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU,  per manifestar que tenen constància de 
què tots aquests punts ja s’estaven estudiant en el projecte d’horts que hi ha i, 
per tant, crec que el Grup d’ERC-AM hauria de retirar aquesta Moció, però en 
tot cas, nosaltres ens abstindrem. 
 
 Acte seguit pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que si 
recull exactament tal qual els punts que demana el Grup d’ERC-AM, jo entenc 
que si ja estan recollits, no hi ha motius per portar-ho. Jo veig una Moció 
perfectament acceptable perquè, a més, anem per aquest camí, però si no està 
recollit sí que votarem a favor. 
 
 La meva preocupació és una i m’agradaria que m’ho aclaríssiu. 
L’Ajuntament farà una inversió important en el tema dels horts urbans que 
nosaltres hem votat a favor, i veig que cada vegada serà més la inversió. Quin 
tipus de vigilància hi haurà atès que els horts urbans estan en una part de 
Cornellà on tots sabem el que passa de tant en tant?, ja que vàries vegades jo 
he fet aquí precs perquè intervingués la Guàrdia Urbana per aquella zona. 
 
 ¿Quin tipus de vigilància o de prevenció es farà per la inversió que 
farem des de l’Ajuntament i perquè no duri dos dies?, perquè evidentment, les 
persones que estan a la cura dels horts o que plantaran en els horts, no 
dormiran allí i tindrem altres visitants que possiblement aquestes plaques 
fotovoltàiques o aquests banys o aquest reg per aspersió acabaran sent fruit 
dels seus jocs i dels fets diaris als que estem acostumats a Cornellà. Per tant, 
en un lloc tan apartat on estaran els horts, m’agradaria saber quina mena de 
garantia tindrem, perquè no duri dos dies la inversió d’un diner públic. 
 
 A continuació intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per manifestar que del que estem parlant és sobre la Moció i la Moció parla 
sobre la sostenibilitat dels horts urbans. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que sobre les 
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al·legacions que s’han fet a la Moció -per dir-ho d’alguna forma-, voldria dir 
que no ens hem de confondre, -tal com ha dit la senyora Carmen Romero- que 
encara no està escrit en el plec de condicions que les normes d’ús d’aquests 
horts tinguin incorporat el punt primer de l’acord que nosaltres demanem en 
la Moció. Per tant, entenem que estem presentant una Moció on demanem un 
punt de compromís. Presentant la Moció en el que hi ha un punt-acord i 
s’aprova i passem a la fase següent de, no només “s’està estudiant” sinó que 
existeix “el compromís de fer-ho”. Per tant, és una Moció correcta en el 
moment en què encara s’està fent i, per tant, no està escrit ni està acordat i és 
el moment de fer el compromís que s’aprovi el punt primer que és el de quin 
ús faran les persones que hi treballin en aquests horts. 
 
 Per últim, pel que fa al tema del company d’Esquerra que parla amb 
vosaltres, dir que ja hem parlat amb ell i sabem perfectament que la tendència 
és d’inundació perquè s’ha vist de tota la vida, però entenc que el sistema que 
hauria de ser és de gota a gota, tot i que ja sabem que hi té un problema 
evident  que és que s’obtura, però segur que és més econòmic canviar els tubs 
de plàstic, les mànegues de plàstic que no pas la despesa d’aigua que 
representa si es fa per reg per inundació. Per tant, mantenim la Moció perquè 
entenem que és el moment de prendre el compromís en ferm de què això 
aniria en aquesta línia. 
 
 Després ràpidament voldria dir que, tal com està preparat el 
projecte, no hi ha recollida d’aigües pluvials, en tot cas si ens equivoquem, ens 
rectifiqueu. 
  
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que el projecte es va aprovar i suposo que el veu 
mirar. 
 
 Fa temps que s’està treballant en el plec de condicions del 
Reglament, hi ha documents. La Tinent d’Alcalde ha treballat de valent sobre 
aquest tema. Aquest tema no s’ha portat al Ple simplement perquè no té sentit 
treure un Reglament i un plec de condicions quan encara no han començat les 
obres per fer els horts, no sabem els problemes amb els que ens trobarem i, 
per tant, el que no farem és un sorteig amb gent que no sabem si li donaran 
l’hort dintre de sis o dintre de quinze mesos. Preferim primer fer els horts 
urbans, i quan falti poc temps portarem al Ple el plec de condicions i el 
Reglament per evitar aquest tipus de problemes, i això està recollit, està 
treballat i madurat i aquesta és la postura 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
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Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
 
 
 
 
 2.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere. 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que des de l’últim Ple del mes de novembre, han estat 7 
dones mortes víctimes de la violència de gènere. 
 
 Portem durant l’any 2005, 75 dones mortes a l’àmbit familiar, 2 per 
agressió sexual, 2 per tràfic de dones i prostitució, i 7 menors. 
 
 
 
 
 3.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per manifestar que, si no recorda malament, s’han presentat dues preguntes 
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per part d’ERC-AM. Una no ha estat contestada per desconeixement, però 
demà tindran la resposta i l’altra està contestada.  
 
 La primera pregunta presentada pel Grup Municipal d’ERC-AM diu 
el següent: 
 
 “Vista l’Acta de la Junta de Govern Local celebrada el dia 23 de 
novembre i atès que la segona proposta de l’Àrea d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient és aprovar llicència urbanística 
municipal a Barcelonesa de Drogas y Productos Químicos, S.A, per a 
l’ampliació de nau, ubicada a la finca del carrer Crom núm. 14, voldríem 
saber: 
 

1.- Quina és la normativa que estableix la distància que hi ha d’haver 
entre una empresa d’aquestes característiques i els habitatges 
propers? 

 
2.- Si amb l’ampliació de la nau aprovada per la junta de govern, es 

complirà la normativa?” 
 
 Aquesta pregunta ha estat contestada pel Regidor d’Urbanisme, on 
manifesta que “l’esmentada llicència s’adapta a la legalitat que marca el Pla 
General Metropolità de 1976.” 
 
 La segona pregunta presentada pel Grup Municipal d’ERC-AM diu 
el següent: 
  
 “Hem sabut que a la piscina municipal de Can Millars, des de 
començament d’any hi ha unes balles que no permeten que s’accedeixi a  la 
piscina per una de les seves parts. Hem sabut també que hi ha hagut una 
avaria en la calefacció d’aquest equipament. 
 
 Voldríem saber: 
 

1.- Quin és el problema existent en aquesta instal·lació que fa que no es 
permeti l’accés per una de les parts de la piscina?. 

 
2.- Quan es té previst que estarà resolt el problema? 
 
3.- Si hi ha algun perill pels usuaris? 
 
4.- I si l’avaria que va afectar a la calefacció ja ha quedat definitivament 

solucionada?” 
 
  
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que vol 
fer un prec i una pregunta. 
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 El prec diu el següent: 
 
 “Tenint en compte l’alarmant nombre de queixes i denúncies fetes 
per comerciants de la nostra ciutat, que davant els continus robatoris i espolis 
que pateixen en els seus negocis se senten impotents i indignats. 
 
 Tenint en compte que els esmentats robatoris unes vegades són per 
les nits, amb la consegüent destrossa de portes i cadenats, i altres durant el 
dia i que ara cada vegada són més freqüents i francament alarmants, atès que 
la  gran majoria d’ells s’executen amb intimidació a persones mitjançant 
armes, ja siguin de foc o simplement navalles o qualsevol altre tipus d’arma 
blanca. 
 
 Tenint en compte que aquest Grup Municipal reiterades vegades ha 
transmès a l’Alcalde la seva preocupació per la inseguretat ciutadana que 
pateix Cornellà. Així mateix en vàries ocasions ens hem fet ressò de l’alarma 
social davant el creixement de bandes juvenils que venen a sumar actes 
delictuosos i vandàlics als que ja habitualment duen a terme aquí grups 
antisistema que destrueixen i cremen mobiliari urbà (amb la complaença 
d’alguns grups polítics). També “cansinamente” hem expressat la peremptòria 
necessitat d’incrementar la plantilla de la Guàrdia Urbana i ampliar els seus 
recursos per al control de la delinqüència. 
 
 Tenint en compte que totes i cadascuna de les vegades que hem fet 
algun suggeriment de com intentar pal·liar aquest problema se’ns va titllar 
d’exagerats, alarmistes o simplement se’ns va ignorar, aquesta vegada 
plantegem aquest prec acompanyat de nombroses firmes recollides solament 
en el barri Almeda, anunciant que si no es pren alguna mesura que pal·liï 
aquest problema seguirem recollint signatures ampliant-lo a la resta de la 
ciutat i ens reservem la possibilitat d’altres accions.” 
 
 Crec que és millor solucionar les coses abans que passin. La 
preocupació ciutadana no és només del Partit Popular, ja que el PP només fa 
de portaveu d’ells i espero senyor Alcalde que es tingui en compte. 
 
 Vam tenir una reunió amb el senyor Martínez Flor i un altre 
col·lectiu de treballadors i empresaris de la zona en obres de la carretera de 
l’Hospitalet i es van adoptar uns acords amb aquell col·lectiu de rectificar els 
nombrosos errors que hi havia o el que fos, les reclamacions d’aquest col·lectiu 
amb referència a l’obra. I la meva pregunta és: què s’ha fet?, queda algun 
descontent?, ja que se m’ha fet arribar i se’ns ha dit també –és el tema de la 
pregunta- que ha hagut un trencament important d’un cable de fibra òptica en 
aquella zona per part de l’empresa i la meva pregunta és ¿qui pagarà aqueixa 
avaria, l’ajuntament de Cornellà o l’empresa que ho està realitzant?.  
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que el Tinent d’Alcalde pren nota i ho contestarà. 
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 Per acabar, vull desitjar bones festes, un bon any, ja que aquest ha 
estat molt productiu i espero que l’any pròxim també continuï sent tan 
productiu per fer de la nostra ciutat el que fem i volem entre tots.           
 

 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint hores, de la qual s’estén la 
present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament amb mi, la 
Secretària General, que ho certifico. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 


